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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice 

– Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. – Odgovorna urednica: 
Monika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija 
Rus, Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – 
Lektor: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar 
– Fotografije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d.o.o. – 
Datum natisa: marec 2012 – Naslov uredništva: Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@
siol.net ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Kakšna je sodobna ženska? Kakšne so njene potre-
be, želje? Je res zahtevnejša in bolj sebična? Primer-
no vprašanje za tale mesec. Ni lokalno vprašanje, 
je vseslovensko, splošno, s katerim se ubadata oba 
pola. Če bi vprašali moške, bi rekli, da so dekleta 
in žene dandanes gotovo zahtevnejše, kot so bile 
pred 50 leti. Da niso tako ubogljive, poslušne. Da 
želijo moškim prevzeti primat glave družine. Zadnje 
je verjetno res, kar je posledica dejstva, da so mo-
rale ženske dolga stoletja molčati v senci moških. 
Vse pomembne reči so se dogajale med odraslimi 
moškimi. Tale osmi marec, ki ga nekateri niti ne pra-
znujejo več, je bil za sodobno vlogo ženske precej 
pomemben, v tem času so dobile volilno pravico, 
dostop do izobrazbe, zaposlitve.Ta mednarodni dan 
žensk se praznuje od leta 1917, pobudo pa je dala 
Clara Zetkin. Pravice, ki se nam danes zdijo samo-
umevne, so takrat dobile svoje temelje. Zato – ko 
pomislite na osmi marec – ne imejte pred očmi le 
tega, da je to dan, ko gredo ženske v ženski družbi 
v gostilno in se vrnejo pozno zvečer − kar  je dolgo 
časa veljalo za moško pravico. A kdor danes pravi, da 
imajo ženske generalno preveč pravic, dejanskega 
stanja ne pozna. Zaradi nekaj sitnih šefinj ali zoprnih 
babnic, ki so s pomočjo položaja dobile moč, s kate-
ro ne znajo pravilno in pravično delati, naj se ne po-
splošuje! Ženske danes še vedno marsikje ne upajo 
na glas povedati, kaj si mislijo. Verovanje v tradicio-
nalne vrednote in družino ne bi smelo pomeniti, da 
se mora žena moža bati. Da ne sme misliti s svojo 
glavo. Da si ne sme upati. Ob teh moško-ženskih de-
batah pa pozabljamo nekaj: da nismo ustvarjeni za 
samoto, ampak za skupno življenje. Življenje, v ka-
terem si morata sodobna ženska in sodobni moški 
znati tako deliti življenje, da je obema lepo.

Monika Kubelj
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: sprejemna@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.
Ob petkih pa med 8. in 13. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: med 12. in 18.
TOR: med 12. in 18.
SRE: med 13. 30 in 19. 30
PET: med 12. in 18. uro

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
vsako soboto, od 9. do 12. ure.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 18. 
ure. Ob sobotah odprto od 8. do 12. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Več informacij o pomoči na domu dobite med uradni-
mi urami, to je prvo in tretjo sredo v mesecu, od 16. do 
17. ure v sejni sobi Občine Vodice. Izvajalec storitve je 
Comett, Zavod za pomoč in nego na domu.
T: 01 244 31 05.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88 in 01 471 44 90
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Tea Bon dr. dent. med.,
T: 01 832 35 44
Delovni čas: 
PON   12. – 18.
TOR   8. – 13.30
SRE   12. – 18.
ČET   8. – 13.
PET   7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Občina Vodice ima z zavetiščem na Horjulu podpisano 
pogodbo o sodelovanju. Če želite pomagati prostoži-
večim živalim in ne veste na koga se obrniti, poskusite 
tule: info@zavetisce-horjul.net ali 051 30 44 35 (Po-
lona).
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Svetniki so na prvi seji v letu 2012 poslušali dve poročili, ki ju je pripravil nadzorni odbor. Seznanili 
so se s poročilom glasila Kopitarjev glas, z zadevo Klemenčič in zadevo Černivec.

14. redna seja vodiških svetnikov

Po navodilu svetnikov Občine Vo-
dice je nadzorni odbor izvedel dva 
nadzora in poročal o ugotovitvah. 
Rezultate nadzora projekta čistilna 
naprava Skaručna in povezovalne-
ga kanala Vodice–Skaručna–Bu-
kovica je podala predsednica NO 
Mateja Gubanec. Poročilo o finanč-
nem poslovanju Vrtca Škratek Svit 
Vodice pa je predstavila članica 
NO Andreja Rahne. Namen prvega 
nadzora je bil upravljanje z lokal-
nimi zadevami javnega pomena 
oziroma učinkovitost in gospodar-
nost porabe proračunskih sredstev 
za vodenje obeh projektov. V uvo-
du je Gubančeva pohvalila korek-
tno sodelovanje občinske uprave, 
poročilo pa zaključila s pozitivno 
oceno, a z dodanim pridržkom. 
»Menim, da je bila občina premalo 
aktivna pri komunalnem opremlja-
nju občine. Tudi preglednost del ni 
bila najboljša,« je dodala nadzorni-
ca. Župan je njenim besedam sle-
dil s svojimi, in sicer da je bilo delo 
NO res zahtevno zaradi obsežnosti 
gradiva. Pojasnil je, da se projekt 
vodi od leta 1999 in da verjame, 
da se je v dani situaciji preprosto 
ravnalo in odločalo najbolj opti-
malno, kolikor se je dalo. »Smo pa 
zdaj sredi novega projekta, pove-
zovalnega kanala CO (nadgradnja 
sistema odvajanja komunalne od-
padne vode in povezovalni kanal 
v MOL), in močno upamo, da bo 
uspel,« je povedal župan Franc 
Aco Šuštar in pojasnil, da občina 
poleg tega razpolaga z omejenim 
kadrom. Miran Sirc, zadolžen za 
projekt na občinski upravi, je po-
jasnil, da je ves postopek evidenti-
ran in na voljo na občini. Prepričan 
je, da je storjen korak naprej. Moj-
ca Ločniškar, ki je najprej pohvali-
la obsežno delo, je vprašala, kako 
je s prenosom in nadzorom nad 

prehajanjem investicij z občine 
na komunalno podjetje. Želela je 
vedeti, ali so razmerja pregledno 
urejena. Svetnik Anton Kosec je bil 
prav tako prijetno presenečen nad 
celotnim poročilom in prepričan, 
da če ne bi bilo zglednega sodelo-
vanja med NO in občinsko upravo, 
gotovo ne bi prišli do tako podrob-
nega poročila. »Tudi sam bi pohva-
lil nadzorni odbor. Zdaj pa priča-
kujem tako pravno mnenje glede 
zasebnega zavoda Glasbena šola 
Mateja Hubada oziroma revizijo za 
nazaj,« je poudaril Maksimilijan Al-
firev. Na njegovo opozorilo, da se 
mora pri vračanju sredstev, ki so 
bila plačana v okviru komunalne 
takse, paziti tudi na porabo vode, 
je Sirc odvrnil, da vsekakor in da se 
bo vračalo točno in transparentno. 
Gubančeva pa mu je zatrdila, da 
se NO s primerom glasbene šole 
že ukvarja. Brane Podboršek se ni 
osredotočal na vsebino poročila, 
ampak je opozoril, da glede na 
uvodni namen, da bodo pri pro-
jektu ugotavljali učinkovitost in 
gospodarnost, odgovora na to v 
zaključku ni opazil. Tudi pozitivno 
mnenje s pridržkom se mu je zde-
lo kategorija, ki ne obstaja. Mate-
ja Gubanec mu je razložila, da je 
poročilo narejeno po poslovniku 
nadzornega odbora in da to ni re-
vizija. Pojasnila je še, da priporočila 
težijo k večji gospodarnosti.
S poročilom o delovanju vrtca je 
svetnike seznanila Andreja Rahne, 
članica NO, ki ga je prav tako gene-
ralno ocenila s pozitivno oceno, a 
s pridržkom. Pojasnila je, da je bilo 
nekaj ugotovljenih nepravilnosti 
odpravljenih že med postopkom 
nadzora. Podboršek je imel na po-
ročilo nekaj pripomb. Med drugim 
je opozoril, da bi morali biti ko-
mentarji zapisani v razumljivejšem 

jeziku. Sledilo je poročilo Kopitarje-
vega glasu, ki je zajemalo splošno 
delovanje uredniškega odbora in 
finančno poročilo. Zadnje je poka-
zalo, da je občina lani s Kopitarje-
vim glasom privarčevala oziroma 
da je znižala stroške Kopitarjevega 
glasu. Svetnik Kosec je predlagal, 
da se uredi plačevanje prispevkov 
in dela članov uredniškega odbo-
ra. Pojasnjeno mu je bilo, da se 
del tega že rešuje s sprejemanjem 
internega pravilnika. Skupaj z Alfi-
revim sta Kopitarjev glas označila 
za bolj demokratičen, je pa Alfirev 
dodal, da zahteva korektno poro-
čanje z občinskih sej.
Nazadnje so se svetniki seznanili 
tudi s sodno zadevo o volilnih gla-
sovih, dodeljenih Romanu Černiv-
cu. Ob tem je župan povedal, da se 
verjetno vsi strinjajo, da računalni-
ški sistem preštevanja volilnih gla-
sov ni pravičen oziroma logičen. 
Roman Černivec preprosto vztraja 
pri svojem mnenju, ker meni, da 
ima prav. Kot je pridal Alfirev, v 
tem primeru res ni nobene logike, 
Kosec pa je pristavil, da je tak na-
čin računalniškega izračunavanja 
katastrofa za vso državo. Zato ni 
nenavadno, da se s tem primerom 
na državni volilni komisiji nočejo 
ukvarjati. V zadnji točki predlogov 
je svetnik Maksimilijan Alfirev opo-
zoril, naj se medobčinski inšpek-
torat obvesti o veliki problematiki 
onesnaževanja ceste z odpadki. 
Svetnik Brane Podboršek pa je pre-
dlagal, naj se sejnine izplačujejo 
glede na udeležbo na sejah OS. K 
temu je Alfirev dodal, da bi morali 
uvesti tudi sankcije.

Monika Kubelj
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Vsak od nas se spominja, kako smo kot otroci »sanjali«, kaj bomo postali, ko bomo »veliki«. To so 
lepe sanje, optimistične, brez ovir, ki si jih konec koncev v življenju postavljamo največkrat sami. 
V velik ponos pa si lahko šteje vsak, ki je otroške sanje uresničil, in to so naredili tudi naši mladi 
občani, ki so izbrali glasbo. Ta je tista, ki jih druži, opogumlja in z njimi diha. Z njo tako rekoč odra-
ščajo in postajajo pravi zvezdniki – čeprav za sedaj še v varnih mejah Slovenije, ni rečeno, da o njih 
v prihodnosti ne bomo slišali tudi preko mej Evrope.

NeŠe – Iluzija ali resničnost?

Želja in volja je tista, ki vodi do ci-
lja, in za vse je »kriv« Žiga Janežič, 
ki je bil že pri komaj 11 letih trdno 
odločen, da bo imel svojo glas-
beno skupino ali bend, kot rečejo 
mladi. Sprva je v svoje želje vtkal 
kar svoje najbližje. Najprej je sku-
pina štela štiri člane: Žiga Janežič  
(kitara in spremljevalni vokal), 
Luka Janežič (bas kitara), Lara Ja-
nežič (flavta in klaviature) in Rok 
Rozman (bobni).  Dve leti kasneje, 
leta 2007, pa se jim je pridružila še 
simpatična pevka Katja Šuštar, ki 
je z vokalom v skupino prinesla 
novo svežino.

NeŠe? 
Skupina ima zanimivo ime, ki je 
nastalo po simpatičnem naklju-
čju. Ko so imeli čisto prvi kon-
cert (takrat so bili še res majhni, 
kot je povedal Žiga), so imeli vse, 
posluh, voljo in energijo, niso pa 
še imeli imena. Preden bi morali 
nastopiti, je napovedovalec stopil 
do Žiga in ga vprašal, ali že imajo 
ime, pa mu je Žiga odgovoril ne 
še, in tako so po čistem naključju 
postali skupina NeŠe.
Zagnani mladi talenti pa so že od 
samega začetka vedeli, da želi-
jo ustvarjati svojo glasbo. Igrajo 
melodični rock, ki mu posebnost 
in originalnost daje Lara Janežič 
s flavto, ki je nepogrešljiva sesta-
vina in njihovim skladbam doda 
svežino. 

Mladi, a z veliko glasbenih
 kilometrov
V studiu Činč so posneli 11 avtor-
ski skladb, nastajajo pa tudi nove, 
zato mladi glasbeniki upajo na 

čimprejšnji izid zgoščenke. V tem 
času so pripravili dva samostojna 
koncerta, trikrat nastopili na fe-
stivalu mladih skupin v Festivalni 
dvorani in dobili laskavi naziv naj 
glasbeni up leta 2010. Zmagali so 
na prireditvi Mojprvišpil v Celju, 
nastopali na prireditvi Hitovo sej-
marjenje v Domžalah (leta 2008 in 
2009), septembra 2009 pa so bili 
predskupina Tinkare Kovač. Leta 
2010 so igrali v Kranju (DownTo-
wn), Medvodah (Jedro), Velenju in 
v Borovnici ter se udeležili festiva-
lov v Vrtojbi in Stični ter odigrali 
koncert v Vodicah kot predskupi-
na Orlekov. Leto 2011 se je začelo 
z Vičstock avdicijo, kjer so igrali v 
Gromki, in z avdicijo za Rock Oto-
čec pri Rdeči ostrigi v Škofji Loki. 
Maja 2011 so odigrali dva koncer-
ta: v KMŠ-ju v Mariboru in v Besni-
ci pri Kranju na motozboru. 

Iluzija?
Ne, ni iluzija, to je resničnost. 16. 
septembra 2011 so izdali prvi al-

bum z naslovom Iluzija, ki je bil 
premierno predstavljen na zelo 
uspešnem koncertu v Vodicah, 
kjer so sodelovali s skupinami 
Success, Metalsteel in Avven. Nji-
hovo zgoščenko lahko kupite tudi 
prek njihove spletne strani www.
nese.si, kjer boste lahko našli tudi 
več podatkov o skupini ali pa si 
privoščili majico z njihovim logo-
tipom. Mladi, ki se z gotovostjo 
vzpenjajo na sam vrh glasbene 
scene, pa se dobro zavedajo, da 
je za vsak uspeh najprej potrebna 
želja, potem močna volja, nato pa 
se vrata odpirajo. A za to, da so jim 
vrata ostajala odprta ali vsaj pridr-
žana, je bilo zelo pomembno, da 
so jim ob strani vedno stali starši 
in bližnji ter da je Občina Vodice 
prisluhnila talentom in pomagala 
po svojih močeh. 
Če jim še niste, jim prisluhnite!

Natalija Rus
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rt nega oddelka Gim-
nazije Šiška, prav tako drugi le-
tnik. Njeno življenje se odvija 
na podoben način kot Lukovo. 
Tudi ona redno trenira atletiko, 
pri bendu pa igra klaviature in 
flavto, zato tudi ona potrebuje 
veliko usklajevanj med atleti-
ko in vajami. Rada prizna, da v 
bendu brez Žiga kot vodje ne 
bi šlo, se pa zaveda, da eden 
brez drugega ne bi bili to, kar 
so. V letu 2012 si želi čim več 
koncertov z nabito, pozitivno 
energijo. Upa, da se bo prva 
zgoščenka še naprej dobro 
prodajala, in to predvsem ti-
stim, ki bi jo tudi z veseljem in 

užitkom poslušali. 

Lara 

JanežičObiskuje drugi 
letnik Srednje živil-

ske šole v Ljubljani. Ves pro-
sti čas posveča atletiki, kjer je 
zelo uspešen. Kolikor prostega 
časa mu še ostane, ga name-
ni igranju bas kitare v skupini 
NeŠe. Vse dejavnosti je veliko-
krat težko uskladiti, ker zmanj-
kuje časa, a zaenkrat mu to še 
vse uspeva. Veseli ga, da se v 
skupini dobro razumejo, saj si 
le tako lahko med seboj pove-
jo kritike in delijo pohvale. Za 
leto 2012 si želi, da bo lahko 
vse, s čimer se ukvarja, še na-
prej učinkovito izvajal in upa, 
da bi se čim manjkrat zgodilo, 
da bi moral biti v enem dnevu 
na dveh mestih, na primer na 
koncertu in na tekmi, saj ve, da 

je to neizvedljivo.

Luka 

Janežič
Rok je dijak dru-

ge ga letnika Biotehni-
ške šole Naklo, smer naravo-
varstveni tehnik, sicer pa je v 
skupini NeŠe bobnar. Najprej 
poskrbi za šolske obveznosti, 
del popoldneva nameni špor-
tu in sprostitvi, v večernih urah 
pa se skoncentrira na glasbo – 
samostojne vaje ali vaje z ben-
dom, ob katerih zelo uživa. 
Bend mu pomeni sprostitev, 
druženje s prijatelji in nova 
vrata v svet. V letošnjem letu 
si želi, da bi čim prej ustvarili 
veliko novih skladb za novo 
zgoščenko, imeli čim več kon-
certov in s trdim delom postali 

še prepoznavnejši.

Rok

Rozman
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Srednje vzgojiteljske 

šole v Ljubljani, končuje četrti le-
tnik in namerava študij nadalje-
vati na Filozofski fakulteti, smer 
anglistika in pedagogika. Večino 
prostega časa posveča petju in 
glasbi na splošno, igranju instru-
mentov ter plesu, rekreaciji in 
izpopolnjevanju svojega znanja 
angleščine. Rada preživlja čas 
v dobri družbi prijateljev ali pa 

dobrega filma in knjige. Vaje z 

bendom so zanjo ritual ob kon-
cih tedna, a včasih so potrebne 
tudi med tednom, še posebno 
pred kakšnim koncertom. Sama  
k bendu prispeva večinoma z 
besedili in vokalom. Besedila na-
vadno piše, ko ji to dovoljujeta 
razpoloženje in navdih, včasih 
pa je potrebno tudi malo zuna-
nje motivacije, da stvari pridejo 
na papir. V bend je bila pova-
bljena pred slabimi štirimi leti in 
od takrat zelo dobro sodelujejo. 

Želi si, da bi še  naprej ostali 
v isti zasedbi, saj se ji zdi, da 
so se zelo povezali. Združuje jih 
podoben okus za glasbo, za ka-
terega meni, da je zelo pomem-
ben za obstoj in razvoj glasbe-
nega ustvarjanja znotraj benda. 
Za prihodnje leto si želi čim več 
uspešnih nastopov in da bi čim 
več ljudi začutilo njihovo glas-
bo ter jih podpiralo na nadaljnji 
poti.

Katja

Šuštar

je dijak zadnjega 
letnika Konservatorija za 

glasbo in balet v Ljubljani, smer 
klasična kitara (načrtuje študij na 
akademiji za glasbo v Ljubljani). 
Bend mu je hobi, vendar je po-
memben del njegovega življe-
nja. Piše tudi avtorsko glasbo in 
dela aranžmaje, ogromno časa 

pa porabi za vajo klasične in 

električne kitare. Čas mu jemlje-
jo tudi recitali in sodelovanja z 
drugimi zasedbami v klasiki (ki-
tarski duo, trio harmonika, kita-
ra in violina), vse to pa mu daje 
vpogled v nov svet in osebno 
inspiracijo. V letu 2012 si želi še 
več koncertov za večjo prepo-
znavnost in narediti sprejemne 
izpite na akademiji za glasbo v 

Ljubljani, za kar bo potrebnih 
veliko ur vaje. Želi si uspešno 
opraviti maturo, da se bo lahko 
še bolj posvečal komponiranju 
in pisanju glasbe. Glasba mu 
kroji življenje in je ponosen, da 
je lahko del tega skrivnostnega 
ter lepega sveta.

Žiga 

Janežič
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V zadnjih 20 letih je drevo neem 
najbolj raziskovan naravni vir, ki 
lahko reši mnogo globalnih okolj-
skih in zdravstvenih problemov. 
Ima namreč sloves naravnega či-
stilca zraka z visokim nivojem iz-
pustov kisika in s tem vzdrževanja 
uravnoteženega nivoja kisika v 
atmosferi. Prav tako pripomore k 
izboljšanju plodnosti prsti in ob-
novitvi odlagališč odpadkov. Bilo 
naj bi tudi zanesljivo naravno na-
domestilo kemičnim substancam 
brez povratnih učinkov na okolje, 
telo in duha. Prvič so ga odkrili v 
Indiji pred več kot pet tisoč leti.

M. K.

Dobro varovana skrivnost 
vzhodne in indijske medici-
ne ter okoljevarstvenikov se 
je končno prebila tudi k nam. 
Zgodbi o drevesu neem, ime-
novanem tudi čudežno drevo 
21. stoletja, ste lahko prisluh-
nili v začetku februarja v pro-
storih OŠ Vodice.

Čudežno 

drevo 
neem

v
Vodicah

Predstava z vrhunskimi komedijanti, 
ki vas bo spravila v nepozaben smeh vseh 90 minut.

90’

Predstava za abonma in izven bo v sredo 21.3.2012 
v Kulturnem domu Vodice ob 20.00.
Vstopnice so v predprodaji v Tra�ki Vodice in na vseh Eventimov 
prodajnih mestih (Petrol, Kompas, Big Bang, Pošta) ter www.eventim.si

nastopajo: Vid Valič, Klemen Mauhler, Tin 
Vodopivec, Miki Bubulj, stand up komedija

O PREDSTAVI

90’
Stand up 
komedija.

www.boomteater.com
tel: 030 305 905
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Ljudi je bilo ta dan morda neko-
liko manj na Krvavcu, a smuka je 
bila vseeno odlična, druženje pa 
tudi. Za glasbeno razpoloženje so 
spet poskrbeli vodiški godbeniki 
in pevci MePZ Biser. Kdor se jim 
je pridružil v petju ali veselem po-
zibavanju, ga že ni zazeblo. Našel 
se je tudi kakšen, ki je zaplesal. Vsi 
trije absolutni zmagovalci so člani 
SD Strahovica: Tomaž Vrhovnik, 
Matjaž Hribar in Rok Vrhovnik. 
Najboljši rezultat med ženskami 
je branila Natalija Zaletel, med ve-
terani pa vodiški župan Franc Aco 
Šuštar, tako da na vrhu tudi letos 
ni bilo sprememb. Kraljevski klub 
Vodice je tudi letos dobro pripra-
vil tekmovanje, ki se ga rad ude-
leži vsak vodiški smučarski navdu-
šenec ali ljubitelj Krvavca.

M. K.
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Skupina MCLOW
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Vodiški praznik na Krvavcu
Kljub mrzli zimi, ki nas je letos morda malo presenetila, je 8. Veleslalom za pokal Občine Vodice 
minil v toplem druženju Vodičanov in ob odličnih rezultatih nastopajočih. Tradicionalni velesla-
lom, ki ga pripravita Kraljevski klub Vodice in občina, je spet izpolnil pričakovanja. 

Takole so budno spremljali rezultate.

Razigrana vodiška godba

Nagrajene članice z županom
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REZULTATI ABSOLUTNO
36 VRHOVNIK TOMAŽ STRAHOVICA 00:26,57

31 HRIBAR  MATJAŽ STRAHOVICA 00:26,73

33 VRHOVNIK ROK STRAHOVICA 00:27,04

REZULTATI PO KATEGORIJAH
DEKLETA čas

1 RAHNE LIZA STRAHOVICA 00:28,83

2 KEPIC BARBARA STRAHOVICA 00:31,16

3 VIDMAR SARA GODBA 00:33,23

MLADINKE čas

1 ZALETEL NATALIJA STRAHOVICA 00:28,35

2 KRANJEC MIRA BUKOVICA 00:31,07

3 KASTELIC MONIKA 00:34,86

ČLANICE čas

1 ČERNIVEC LILIJANA MCLOW 00:32,69

2 KOVŠE NATAŠA MCLOW 00:32,74

3 STARE EMA MCLOW 00:35,43

DEČKI čas

1 ZALETEL MATIC STRAHOVICA 00:28,31

2 JAGODIC KRISTJAN GODBA 00:30,29

3 KRANJEC  ŽAGAR 
MATIC

BUKOVICA 00:32,33

MLADINCI čas

1 JERAJ ŽIGA BUKOVICA 00:28,25

2 STARE LUKA MCLOW 00:29,00

3 ŽEBOVEC DAVOR 00:30,61

ČLANI čas

1 VRHOVNIK TOMAŽ STRAHOVICA 00:26,57

2 HRIBAR MATJAŽ STRAHOVICA 00:26,73

3 VRHOVNIK ROK STRAHOVICA 00:27,04

VETERANI čas

1 ŠUŠTAR ACO MCLOW 00:27,74

2 STARE JURE MCLOW 00:27,97

3 OPEC MILAN MCLOW 00:28,42

REZULTATI SKUPINE
GODBA čas

1 JAGODIC IGOR 00:28,92

2 PETERLIN BOŠTJAN 00:29,16

3 JAGODIC KRISTJAN 00:30,29

SKUPNI ČAS 05:28,20

MCLOW čas

1 ŠUŠTAR ACO 00:27,74

2 STARE JURE 00:27,97

3 OPEC MILAN 00:28,42

SKUPNI ČAS 05:02,28

STRAHOVICA čas

1 VRHOVNIK TOMAŽ 00:26,57

2 HRIBAR  MATJAŽ 00:26,73

3 VRHOVNIK ROK 00:27,04

SKUPNI ČAS 04:40,61

BUKOVICA čas

1 ŽAGAR LUKA 00:27,13

2 ČUK MATIJA 00:28,92

3 KRANJEC MIRA 00:31,07

SKUPNI ČAS 05:46,80

Najboljši trije v kategoriji dečki Aco Šuštar, Žiga Jeraj in Davor Žebovec.

Z desne Kranjec Mira, Zaletel Nataša, Kastelic Monika in župan.

Zaslužene medalje Tudi dekleta so bila odlična.
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Lahko za uvod poveste kaj o 
sebi? Mislim, da niste občanka 
Vodic, kajne? 
Ne, nisem. Doma sem iz Občine Ko-
menda. Sem deloholik,  rada imam 
iskrene in poštene odnose, včasih 
pa se rada tudi poveselim v dobri 
družbi. Največ mi pa pomeni to, da 
sem lahko mama čudovitemu sinu, 
partnerka izjemnemu moškemu 
ter hči  nenadomestljivim in kra-
snim staršem. 

Zdaj ste na tem delovnem mestu 
že približno leto dni. Kakšni so 
vtisi po tem času? Je delo tako, 
kot ste si ga predstavljali? 
Čas res hitro mine, sploh ob veliki 
količini dela. Samo delo je dejansko 
takšno, kot sem si ga predstavljala. 
Če se spomnim svojih razmišljanj v 
začetku, lahko danes ugotovim, da 
sem se zmotila predvsem v pred-
stavi glede širine dela in potrebnih 
znanj. Tega je več in je obširneje, 
kot sem predvidevala. Glede na 
to, da vodenje občinske uprave 
pomeni vodenje vseh področij, s 
katerimi se srečuje občina (in njeni 
občani),  je nemogoče pričakovati, 
da bi ena sama oseba obvladova-
la vsa ta področja do podrobnosti. 
Zato imamo zaposlene strokovne 
sodelavce v občini, ki so mi v veli-
ko pomoč. Kljub temu pa moje de-

lovno mesto zahteva vsaj splošno 
poznavanje teh področij, kar pa 
je dejansko zelo zahtevno. In tu ni 
prizanašanja. Človek se mora hitro 
privaditi spremembam, če želi  pra-
vilno in pravočasno ukrepati ali se 
odločati. Vodenje občinske uprave 
mi je bila želja in izziv hkrati. Skupaj 
z dobrimi sodelavci, kot jih imam 
sama, je te izzive lažje premagova-
ti.  Po vsem tem času lahko rečem, 
da me delovno mesto ni razočara-
lo, niti me ni zatrlo, me je pa zelo 
okrepilo.

Vodenje občinske uprave ni ma-
čji kašelj. Tako kot vsako delov-
no mesto ima tudi to svoje po-
sebnosti. Imam samo občutek, 
ali mora imeti direktor zelo de-
belo in čvrsto kožo? 
Res je. Velikokrat so situacije težke, 
zahtevne, včasih tudi nenavadne. 
Človek je lahko zelo hitro prizadet, 
tudi če se trudi, da ne bi bil. Sama 
se prepričujem, da je največkrat 
marsikakšna beseda izrečena na 
podlagi negativnih čustev posa-
meznikov, ki jih izrečejo. In za vsa 
ta čustva po navadi obstajajo neki 
vzroki. Prepričana sem, da če gle-
damo na zadeve tako, da poskuša-
mo odpraviti vzroke težav, potem 
smo na dobri poti h kakovostni in 
dolgotrajni rešitvi, kjer smo lahko 

vsi zmagovalci. In kjer so čustva na 
koncu pozitivna. Ta pa ne bolijo. 
Poleg tega me je življenje nauči-
lo, da je velikokrat vzrok za težave 
tudi medsebojno nerazumevanje 
kot posledica neposlušanja ali sla-
be komunikacije. Včasih vsi misli-
mo isto, pa se izrazimo in razume-
mo različno. Zato sama poskušam 
v odnosih do vseh pristopati na 
način, da izluščimo problem, ki je 
nastal, in poskušamo priti do re-
šitve na način, ki je vsem jasen in 
nedvoumen. Je pa res, da smo si 
ljudje zelo različni, zato je tak način 
komunikacije z nekaterimi lahek, z  
drugimi nekoliko težji. Moram pa 
priznati, da mi venomer vse tudi 
ne uspe. 

Če bi podali splošno oceno: v ka-
kšnem finančnem stanju je bila 
Občina Vodice, ko ste prevzeli 
vodenje občinske uprave?
V ne ravno zavidljivem stanju. Ob-
čina je imela in deloma še ima ne-
poravnane obveznosti iz preteklih 
let poleg tekočih odhodkov, ki bre-
menijo proračunsko leto. Je pa res, 
da nismo zadolženi, kar je vsekakor 
veliko olajšanje.

Kaj je bil prvi projekt ali prva 
nujna zadeva, ki ste se je lotili 
ob prihodu? 

mag. Nataša
Hribar,

direktorica
občinske

uprave
v Vodicah

Vsaka občina je kot živ organizem različnih idej, interesov in potreb. In to pestrost je treba nekako 
uravnavati in ji postaviti pravne okvirje. Direktorica občinske uprave Nataša Hribar zdaj približno 
leto dni skrbi za naš občinski sistem: za tehtnico med prihodki in odhodki, za želje in potrebe ob-
čanov, za izvrševanje vseh zakonsko potrebnih nalog. Njeno delo ni lahkotno ali brezskrbno.
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Težko je govoriti o enem projektu  
ali nujni zadevi, saj direktorski po-
ložaj združuje organizacijo in odlo-
čanje večinoma o nujnih stvareh. 
Zato je takšnih projektov ali nalog 
vedno hkrati veliko. Se pa spomi-
njam, da  je bilo v času mojega na-
stopa izjemno veliko časa posveče-
nega predvsem reševanju različnih 
situacij pri OŠ Vodice, saj je bil 
operativno in finančno to eden od 
najtežjih projektov zadnjih let. Ob 
tem pa se je izvajala tudi večja in-
vesticija v Polju, ki je bila lani tudi 
že zaključena. Ob tem pa je bilo 
tudi v okviru uprave treba izvesti 
nekaj potez, ki so pripomogle k 
učinkovitejšemu in transparentnej-
šemu poslovanju občine.

Imamo nekaj starih neporavna-
nih računov oziroma projektov. 
So ti precejšnje finančno breme 
za delovanje občine? Lahko po-
veste o kolikšnem znesku govo-
rimo? 
Seveda so ti neporavnani projekti 
breme za občino, saj se z denar-
jem, ki je namenjen za poplačilo 
starih dolgov, preprosto ne da raz-
polagati v smislu novih investicij ali 
česar koli drugega. Gre predvsem 
za rekonstrukcijo ceste Bukovica–
Utik, ki še ni prevzeta zaradi slabo 

izvedenih del, in občino bremeni 
za okoli 370 tisoč evrov. Ista cesta 
bremeni še JPK Vodice za okoli 240 
tisoč evrov, potem še cesta v Pu-
stnice v višini 325 tisoč evrov, za 
katero tudi niso izpolnjeni pogoji 
za izvedbo plačila izvajalca. Sku-
pno je to skoraj milijon. To pa za 
našo občino ni malo. Slej ko prej 
bo te obveznosti v takšni ali morda 
tudi nekoliko zmanjšani vrednosti 
treba poplačati. Osebno se bojim, 
da se bo to zgodilo ravno v času, 
ko bomo potrebovali zadolževanje 
za resnično pomembne projekte in 
nam bodo takšna poplačila za na-
zaj tedaj onemogočala izvedbo res 
pomembnih projektov za občino.

So pa bile Vodice ena redkih ob-
čin, ki niso zadolžene. Je še ve-
dno tako? 
Da. Dejstvo je, da občina še ni za-
dolžena, kar je v teh časih pohval-
no. Mnenja sem, da je zadolževanje 
upravičeno le za nujne občinske 
projekte, za prioritete, kot so vodo-
vod in kanalizacija. In tudi to nam 
še sledi.

Pitna voda in ureditev kanali-
zacije sta vedno občinski priori-
teti. Kaj novega se pričakuje na 
tem področju? 

Na obeh področjih občina aktiv-
no pripravlja projekte in sodeluje 
v pripravi projektov, ki nam bodo 
(upam) zagotovili izvedbo obeh 
projektov. Na področju vodovo-
da naša občina skupaj z občinami 
Kranj, Komenda, Cerklje in Šen-
čur aktivno sodeluje pri skupnem 
projektu za pridobitev kohezijskih 
sredstev za izgradnjo novega vo-
dovodnega omrežja. Vloga za ko-
hezijska sredstva je vložena, vendar  
postopki še tečejo, zato moramo 
počakati na odobritev sredstev in  
šele nato bo sledila izvedba. Po-
dobno je s kanalizacijo, kjer sode-
lujemo z Občino Medvode in Me-
stno občino Ljubljana. S skupnimi 
prizadevanji želimo doseči izgra-
dnjo povezovalnega kanala CO, ki 
bo Občini Vodice zagotovil trajno 
rešitev odvajanja kanalizacije brez 
potrebe po novi čistilni napravi. 
Tudi v tem projektu so bistven ele-
ment kohezijska sredstva, saj brez 
njih realizacija tako velikega pro-
jekta ni možna.  

Glede na to, da smo lani ime-
li veliko investicijo povezano z 
obnovo šole pa obnovo čistilne 
naprave ter nekaj starih nepo-
ravnanih projektov: lahko letos 
sploh pričakujemo kakšno večjo 
investicijo?
Žal ne.  Letošnji proračun je na po-
dročju investicij osiromašen, kar je 
bilo za pričakovati. Kljub temu se 
poleg vzdrževalnih del namenja le 
minimalno sredstev za lokalno ce-
sto Habe−Martink. Poplačilo pre-
teklih investicij in vsako leto manj 
prihodkov je preprosto nekaj, s 
čimer se moramo soočati. Zadol-
ževanja občine pa osebno ne pod-
piram, razen za primere, ko posku-
šamo zadovoljiti bistvene potrebe 
občine in njenih občanov.

Kakšen pa imate vi odnos z ob-
čani? Se obračajo na vas s ka-
kšnimi vprašanji? Sploh imajo 
možnost stopiti v kontakt nepo-
sredno z vami? 
Seveda občani lahko pridejo tudi k 
meni. Načeloma občane sprejema 
župan sam, saj se nanj obračajo z 



14
In

te
rv

ju
m

ag
. N

at
aš

a 
H

ri
ba

r
različnimi vprašanji, predlogi ali te-
žavami. Kadar pa njega ni, se obra-
čajo tudi name. Stranke sprejmem 
vedno, če le nisem nujno zadržana 
ali na sestankih. K meni lahko pride 
vsakdo, ki meni, da mu lahko po-
magam. Je pa vedno dobrodošlo, 
da se stranke prej poskušajo na-
ročiti za obisk, saj se le tako lahko 
dobro organiziramo in strankam 
zagotovimo sprejem brez čakanja.

Čeprav smo majhna občina, ni 
zato dela nič manj. Ali kdaj ob-
čutite pomanjkanje kadra? 
Dnevno. Žal je tako, da mora ob-
činska uprava ves čas zagotavljati 
svoje izvirne naloge, ki so ji z za-
konom določene. Poleg  tega pa 
uprava opravlja še vrsto nalog, ki 
nam jih nalaga tako lokalna politi-
ka kot tudi državna. Pri zadnji naj-
bolj pogrešam spoštovanje načela 
koneksitete, saj država venomer  
naloge le na novo nalaga in nala-
ga, sredstev za izvrševanje teh pa 
ne zagotavlja.  Ob vedno več dela 
in enakem kadru pa je težko svoje 
delo opravljati zelo dobro. Nekje se 
po navadi zalomi, ali delo ni opra-
vljeno pravočasno ali pa kakovost 
opravljenega dela ni takšna, kot 
bi morala biti. Ne eno in ne drugo 
ni dobro. Moram pa tu pohvaliti 
zaposlene na občini, ki k delu pri-
stopajo z veliko mero odgovorno-
sti, saj v nujnih primerih podaljšajo 
svoj delavnik in delajo nadure ter 
tako zagotovijo, da je delo opra-
vljeno, čeprav na račun zasebnega 
in družinskega življenja, za kar jim 
gre posebna zahvala. 

Kaj vi kot strokovnjakinja pravi-
te na sprejeti proračun 2012? Je 
realen? 
Glejte, vsak proračun je realen. 
Vsaj na papirju. Zelo pomembno 
pa je, kako dobro in natančno je 
načrtovan, da se potem lahko kot 
tak tudi izvrši. Dejstvo je, da je tre-
ba pri proračunu za vse leto vna-
prej predvideti tako odhodke kot 
tudi prihodke. Niti eno niti drugo 
ni lahko delo. V življenju se zgodi 
marsikaj, največkrat in najraje pa 
ne tako, kot smo načrtovali. Zato v 

občini vsako leto tudi med letom 
pripravimo rebalans proračuna. Po 
navadi je to v drugi polovici leta, 
ko so zadeve že bolj jasne in se tudi 
sama realizacija celotnega prora-
čuna lahko natančneje določi. Na 
splošno pa ocenjujem, da je v okvi-
ru danih možnosti letošnji prora-
čun načrtovan usklajeno in bo kot 
tak tudi izvršen, če le ne bo nekih 
večjih nepričakovanih dogodkov, 
ki bi negativno vplivale nanj.

Kje vidite prednosti in kje po-
manjkljivosti naše občine? 
Velika prednost Občine Vodice je 
definitivno njena geografska lega. 
Ta občini ponuja veliko razvojnih 
možnosti v danem trenutku kot 
tudi v bodoče. Te možnosti pa  je 
treba prepoznati, razvijati in udeja-
niti. Občina ima velik potencial za 
razvoj turizma in ekološko pridela-
vo hrane, ki je vedno pomembnej-
ša, poleg tega pa je povezovalna 
točka med več mesti oziroma lo-
kacijami. In še bi lahko naštevala. 
Pomanjkljivosti, ki obstajajo, če jih 
lahko tako poimenujem, pa je po-
membno gledati drugače, in sicer z 
vidika prednosti, saj se pomanjklji-
vost, ki jo opazimo danes, lahko že 
jutri  spremeni v veliko prednost. 
Te stvari so stvar načina gledanja in 
razvoja občine. Pri tem pa je odlo-
čilna lokalna politika, ki ima škarje 
in platno v rokah, da izkoristi v do-
brobit občanov čim več prednosti, 
ki jih občina kot taka ponuja. 

Kako nameravate usmerjati 
svoje vodstveno delo za še bolj 
učinkovito upravo?
Moj namen je, da izpolnjujemo 
svoje poslanstvo, zaradi katerega 
smo na občini, v celoti. In to po-
meni, da smo tukaj za občanke in 
občane. Smisel našega dela je, da 
skrbimo za tekoče izvajanje nalog, 
ki so pomembne za nemoteno ži-
vljenje v občini. Manj težav imajo 
občani, boljše je naše delo. Poleg 
tega pa moramo kot uprava skrbe-
ti za izvrševanje lokalne politike, ki 
narekuje tempo in cilj našega dela. 
Moja naloga je, da poskrbim za ob-
čankam in občanom prijazno upra-

vo, ki izvršuje svoje naloge v rokih 
in kakovostno. In tukaj menim, da 
delamo zelo dobro že sedaj, saj je 
občina glede na uradne ure in ure 
v vložišču že sedaj zelo prijazna do 
njenih uporabnikov. Poleg tega pa 
so tudi naši sodelavci  strankam na 
razpolago prek telefona kadar koli, 
ne le v času uradnih ur, kar ni praksa 
v vseh občinah. To pa ne pomeni, 
da se ne moremo še izboljšati. In tu 
nam lahko pomagajo tudi občanke 
in občani s svojimi predlogi in kon-
struktivnimi komentarji prek elek-
tronske in navadne pošte, interne-
tne strani ali osebno. Sama menim, 
da smo ljudje tisti, ki delamo dobro 
ali slabo, in ne sistem. Zato je po-
membno, da gradimo vsak na sebi, 
da delamo dobro, da pomagamo 
in tudi da smo razumevajoči – tako 
zaposleni na upravi kot tudi obča-
ni. Tako nam bo vsem lažje. In bolj-
še.

Monika Kubelj

10. marca
bo v dvorani 
Kulturnega 

doma Vodice 
projekcija filma 

Nekje v
septembru, 

našega občana 
Roka Štuparja 

Ob sedmih zvečer 
vsi lepo vabljeni na 

ogled njegovega
 prvega filma,
vstop je prost.
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Konec lanskega leta so ministrstvo za okolje in prostor, ministrstvo za promet ter Slovenske žele-
znice predstavili konkretnejše informacije v zvezi z načrtovanjem novega državnega prostorske-
ga načrta (DPN) za umestitev nove železniške povezave med Ljubljano in Jesenicami s povezavo 
na brniško letališče. Predstavitev je bila sicer namenjena predvsem strokovni javnosti, hkrati pa je 
bilo gradivo pobude za DPN v decembru 2011 objavljeno tudi na spletnih straneh ministrstva za 
okolje in prostor, o čemer smo objavili novico s povezavo na gradivo pobude na občinski spletni 
strani.

Nova železniška povezava
Ljubljana–Kranj–Jesenice
z navezavo na letališče Jožeta Pučnika

V pobudi so opredeljene tri varian-
te predvidene trase elektrificirane 
proge od Ljubljane do  Jesenic in 
državne meje z navezavo na leta-
lišče Jožeta Pučnika Ljubljana, ki 
predstavljajo prostorsko različne 
variante poteka. Variante poteka-
jo po območju, ki ga dopuščajo 
prostorske danosti, pri določanju 
variant pa se je upošteval 
celoten ravninski prostor 
od Ljubljane do Jesenic.
Območje je razdeljeno na 
tri odseke:
− odsek A od Ljubljane do 
Kranja,
− odsek B od Kranja do 
Peračice in
− odsek C od Peračice do 
Jesenic in državne meje.
Na vsakem odseku je pre-
dlaganih več variant, kar 
omogoča večje število 
kombinacij.
Vse variante na odseku od Ljublja-
ne do Kranja se navezujejo na le-
tališče Jožeta Pučnika Ljubljana.

Za območje Občine Vodice je po-
memben predvsem odsek A, zno-
traj katerega so se  oblikovale tri 
variante poteka železnice. Od teh 
območje občine tangirata dve va-
rianti, in sicer varianti A1 in A2. Za-
dnja tangira občino le v manjšem 
južnem delu, kjer teče po kmetij-
skih in gozdnih zemljiščih mimo 
naselja Povodje in se usmeri na 
zahod na območje občine Medvo-
de. Bolj pomembna pa je varian-

ta A1, ki teče vzhodno, vzporedno 
ob avtocesti skozi dele naselij Po-
vodje, Skaručna, Benko, Pustnice 
in mimo športnega parka Kubu. 
S te variante se v severnem delu 
Vodic predvideva tudi navezava 
nove regionalne proge proti brni-
škemu letališču.

Občina Vodice je k predlaganim 
variantam trase železnice poda-
la smernice, v katerih smo poleg 
upoštevanja veljavnih občinskih 
aktov še posebej izpostavili tudi 
sledeče zahteve:

1. Umestitev železniške postaje na 
območju občine Vodice. Predla-
gana varianta A1 namreč postaje 
ne predvideva in kot takšna zato 
ni sprejemljiva. Glede na vse večji 
pomen javnega potniškega pro-
meta ter lego Vodic v naposredni 
bližini Ljubljane in mednarodnega 
letališča je namreč umestitev po-
stajališča edina sprejemljiva vari-

anta za našo lokalno skupnost. Po-
leg postaje je smiselna še ureditev 
postaje točke P+R (parkiraj in se 
pelji), ki bi z ureditvijo parkirišča za 
osebni motorni ter kolesarski pro-
met zagotovila celovitejšo rešitev 
dostopa do javnega potniškega 
prometa.

2. Ureditev ustrezne protihrupne 
zaščite. V primeru poteka trase po 
vzhodni strani avtoceste se ta zelo 
približa nekaterim delom naselij, s 
čimer se omejuje njihov razvojni 
potencial, hkrati pa se povečuje 
tudi obremenitev s hrupom. Gle-
de na slabe izkušnje z Darsom pri 
urejanju tovrstne zaščite ob avto-
cesti bo občina vztrajala pri ustre-
zni zaščiti naselij, saj je ta vsekakor 
izvedljiva, na primer z ureditvijo 
ustreznih protihrupnih ograj in 
drugih oblik zaščite, s poglobitvijo 
(vkopom) trase v bližini naselij in 
podobnim.
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3. Preverba možnosti poteka trase 
po zahodni strani AC. Na to mo-
žnost je občina opozarjala že v 
preteklosti in tudi v tem primeru 
smo pozvali k analizi možnosti po-
teka trase po zahodni strani, saj tu 
proga dejansko niti ne bi tangirala 
naselij in ne bi tako močno vpliva-
la na njihov razvoj v prihodnosti. 

4. Umestitev nove trase regionalne 
ceste in kolesarske povezave ob 
predvideni novi regionalni žele-
zniški povezavi R1 proti letališču. Z 
umestitvijo nove trase regionalne 
ceste bi se razbremenila obstoječa 
povezava proti Cerkljam, ki bi bila 
hitrejša, varnejša in manj obreme-
njujoča za obstoječi del naselja 
Vodice ob Brniški cesti. Ob tem pa 
bi se uredila tudi varnejša kolesar-
ska povezava do letališča. 

 
Kot rečeno, je postopek priprave 
DPN v zelo zgodnji fazi in je zato 
težko napovedati, kakšne bodo 
ob analizi in upoštevanju podanih 
smernic in pripomb tako občin 
kot ostale javnosti dejanske trase 
variant nove železniške povezave. 
Ponovno poudarjamo, da so pred-
stavljene variante v pobudi le pre-
dlogi, ne pa še dokončno izbrane 
in potrjene variante. Občina Vodi-
ce je določene zahteve in usme-
ritve v okviru smernic že podala, 
vsekakor pa bomo spremljali tudi 
vse nadaljnje postopke priprave 
predmetnega DPN. Gre namreč za 
poseg, ki bi še posebno v primeru 
trase A1 vsekakor močno vplival 
na območje naše občine. Ob tem 
je treba poudariti, da železnici kot 
taki nikakor ne nasprotujemo, saj 
lahko njena ustrezna umestitev 

in upoštevanje zahtev 

lokalne skupnosti občini prine-
se novo dodano vrednost. Bi pa 
v nasprotnem primeru železnica 
pomenila zgolj dodatno obreme-
nitev z okoljskega vidika ter ome-
jitev z vidika varovalnih zahtev, 
ki jih prinašajo državni prostorski 
načrti in objekti. Teh pa je na ob-
močju naše občine že sedaj veliko 
(avtocesta, magistralni plinovodi, 
koridor letališča, območja Nature 
2000 …). Občina Vodice bo upo-
števanje omenjenih zahtev pre-
verila ob pozivu k izdaji mnenja 
k DPN v kasnejših postopkih pri-
prave, med katerimi je predvide-
na tudi javna razgrnitev dejanskih 
tras v vseh občinah, ki jih nova že-
leznica tangira.

Tatjana Resman
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Na Zbirnem centru Vodice po 
novem lahko oddajate tudi ra-
bljena oblačila, obutev in teks-
til – V letošnjem letu razširjamo 
storitve na področju ločenega 
zbiranja odpadkov

Z veseljem vam lahko sporočimo, 
da vas v začasnem zbirnem cen-
tru Vodice pričakuje nov zabojnik 
namenjen zbiranju rabljenih obla-
čil, obutve in tekstila. Naprošamo 
vas, da jih pripeljete v vrečah in jih 
tako tudi odložite v zabojnik. 
V zabojniku bomo zbirali stara 

oblačila, posteljnino, namizno pe-
rilo, kuhinjsko perilo, čevlje (zveza-
ne po parih). Stari tekstilni izdelki 
morajo biti čisti in še uporabni.
Rabljeni izdelki v omenjenem za-
bojniku se zbirajo za namen na-
daljnje uporabe.

In kaj nas v letošnjem letu čaka 
na področju ločenega zbiranja 
komunalnih odpadkov?
Evropski in državni predpisi ter če-
dalje večja okoljska ozaveščenost 
naših občanov narekujejo širjenje 
storitev na področju ločenega 

zbiranja komunalnih odpadkov. 
Kar smo v lanskem letu najavljali, 
bo v letošnjem letu implemen-
tirano. S koncesionarjem Snago 
d.o.o. usklajujemo spremembe, ki 
jih bo potrebno predhodno ube-
sediti tudi v občinskih predpisih. 
Iščemo kompromis med nujnim in 
možnim, pri čemer nas vodita tako 
skrb za okolje kot skrb za naše ob-
čane, ki jih finančno želimo čim 
manj obremenjevati. Tekom leta 
bodo tako vsem uporabnikom 
razdeljene posode z rumenimi 
pokrovi, namenjene ločenemu 
zbiranju plastične in kovinske em-
balaže, ki je v naših gospodinjstvih 
nastaja največ. V nadaljevanju pa 
bomo širili tudi območja, kjer bo 
zagotovljeno ločeno zbiranje bi-
oloških odpadkov (rjave posode). 
Rjave posode ne bodo obvezne, 
saj je prednost še vedno na strani 
domačega kompostiranja. O vseh 
novostih boste tako s strani Obči-
ne Vodice kot Snage d.o.o. pravo-
časno obveščeni.

Miran Sirc
in SNAGA Javno podjetje d.o.o.
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Lokacija v Zapogah, zdaj že sanirano.

Opuščene hiše so lahko nevarne.
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Nevarne stavbe
v Občini Vodice
Razpadajoči objekti ogrožajo 
okolico, lastniki pa ...
Streha razpada, strešniki padajo na javno cesto. Lastniki se po 
navadi  ne zmenijo za svojo nepremičnino, če pa že, so nemočni 
zaradi lastnih nesoglasij. Občina Vodice je skupaj z Medobčin-
skim inšpektoratom popisala najbolj nevarne zgradbe v občini.

Stojan Tadej Smerkolj

Občina Vodice je marca lani izve-
dla popis najbolj nevarnih zgradb 
v občini. Predvsem se je osredoto-
čila na zgradbe, ki so nevarne za 
promet, ki poteka v neposredni 
bližini.
Ugotavljamo lahko, da je v vsakem 
naselju v občini vsaj kakšna zgrad-
ba, ki zelo kazi podobo naselja, 
hkrati pa je tudi zelo nevarna za 
okolico in njene stanovalce. V pre-
težni meri pa v takšnih zgradbah 
ne prebiva nihče več. Pred kratkim 
smo sicer imeli primer v Polju, ko 
se je hiša dobesedno porušila na 
prebivajočo lastnico v njej. 
Lani smo lastnike popisanih stavb 
pozvali k izvedbi ustreznih ukre-
pov in vzdrževalnih del, s katerimi 
bodo odpravili posledice slabega 
vzdrževanja in dotrajanosti objek-
ta. Predmetni objekti kot takšni so 
v skladu z določbami 12.3. točke 
prvega odstavka 2. člena Zakona o 
graditvi objektov nevarne gradnje 
(Uradni list RS, št. 102/04-uradno 
prečiščeno besedilo, 14/2005-po-
pravek, 92/05-ZJC-B, 111/05-od-
ločba USD, 93/05-ZVMS in 126/07). 
Večina lastnikov se je ustrezno 
odzvala, saj so pristopili k izved-
bi ukrepov in vzdrževalnih del, 
s katerimi so sanirali in odpravili 
posledice slabega vzdrževanja in 
dotrajanosti, s čimer se vzpostavili 
stanje objekta, ki ni več ogrožalo 
okolice. Tiste, ki pa tega niso sto-
rili, smo prijavili pristojnim inšpek-
cijskim službam

Stojan Tadej Smerkolj
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Tik ob cesti-nevarno za mimoidoče.

Lokacija Šinkov Turn

Lokacija Skaručna

Občina je dala na seznam kar nekaj nevarnih stavb.

Lokacija Polje
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Največja prostovoljska okoljska 
akcija v zgodovini človeštva

24. marca 2012 bo drugič v zgodo-
vini Slovenije organizirana vseslo-
venska prostovoljska okoljska ak-
cija. Prostovoljci bodo do pomladi 
po Sloveniji iskali in preverjali loka-
cije divjih odlagališč v digitalnem 
registru. Spomladi 2012 pa bodo s 
čistilno akcijo s teh divjih odlaga-
lišč odstranili komunalne odpadke. 
Poleg tega bodo očistili tudi okoli-
ce šol, vrtcev, naselij in sprehajalnih 
poti. Projekt je tokrat zastavljen 
precej globalno, in sicer v sklopu 
globalne pobude World Cleanup 
2012. Slovenski prostovoljci bodo 
del večmilijonske množice, ki bo 
od marca do septembra 2012 v 
svojih državah izvedla enodnevne 
prostovoljske čistilne akcije v pre-
ko 70 državah iz vsega sveta.

Cilji projekta Največja prosto-
voljska okoljska akcija v zgodo-
vini človeštva:

1.) 23. in 24. marca 2012 povezati 
250 tisoč prostovoljcev v skupni 
okoljski akciji
2.) ozaveščati, izobraževati in opol-
nomočiti javnosti na področju rav-
nanja z odpadki; vsak lahko spre-
minja svet
3.) iz narave odstraniti deset tisoč 
ton odpadkov oziroma eno vrečo 
odpadkov za vsakega prebivalca 
Slovenije
4.) krepiti sodelovanje v slovenski 
družbi − povezati tisoč organizacij, 
da aktivno sodelujejo v projektu
5.) krepiti prostovoljstvo v vseh se-
gmentih družbe

Leto je minilo in kot vsako leto se je 
tudi letos ponovno »nabrala« veli-
ka količina odpadkov ob cestah, 
v gozdovih, ob potokih, breznih, 
mostovih, propustih ...  In sicer od-

padni gradbeni material, gume, 
avtomobilski filtri, pločevinke, pla-
stična embalaža … Vse to leži v 
naši okolici in čaka na nas. Čeprav 
je videti, da je udeležencev akcije 
vsako leto več, odpadkov oziroma 
smeti tudi letos ne bo zmanjkalo. 
Poudariti želimo tudi, da akcija ni 
namenjena praznjenju kleti, lop in 
dvorišč, saj imamo zato zbirni cen-
ter in kosovni odvoz, temveč je na-
menjena čiščenju naše okolice.
Poleg čistilne akcije bo na obmo-
čju Občine Vodice pred tem pote-
kala še akcija odvoza odsluženih 
vozil. Zato pozivamo vse lastnike 
odsluženih vozil, naj še pred či-
stilno akcijo sporočijo na Občino 
Vodice lokacijo in število vozil. Vse 
ostale občane, ki vedo za zapu-
ščene avtomobile po gozdovih in 
okolici, prosimo, naj to ravno tako 
sporočijo na Občino Vodice. Za 
osnovna osebna zaščitna sredstva 
(rokavice), vrečke za odpadke in 
odvoz smeti z zbirnih mest bo po-
skrbljeno.

Letošnja vseslovenska in svetovna 
čistilna akcija bo potekala po že 
ustaljenem programu.  V soboto, 
24. marca, ob 9. uri se bodo obča-
ni zbrali na spodaj naštetih zbirnih 
mestih. Udeleženci se bodo raz-
delili v posamezne skupine, ki se 
bodo nato razporedile po obmo-
čju vse občine in začele čistiti. 

Po koncu čistilne akcije, to je po 12. 
uri, so vsi udeleženci vabljeni na 
prigrizek pred PGD Repnje Dobru-
ša, ki organizira zaključek akcije v 
Občini Vodice.

Zbirna mesta:
Vodice (pred stavbo Občine •	
Vodice)
Zapoge, Dornice, Torovo (pred •	
gasilskim domom v Zapogah)
Repnje, Dobruša (pred gasil-•	

skim domom v Repnjah)
Polje, Povodje, Vojsko (pred •	
gasilskim domom v Polju)
Skaručna (pred domom kraja-•	
nov Skaručna)
Utik, Bukovica (pred gasilskim •	
domom Bukovica - Utik)
Selo, Koseze, Šinkov Turn, Ve-•	
sca (pred gasilskim domom v 
Kosezah)

Lokacije zbirališč odpadkov (se-
znam iz lanskega leta):

Selo −  nasproti avtobusne po-•	
staje
Utik – med trgovino in igri-•	
ščem (ob ograji)
Zapoge – pred gasilskim do-•	
mom
Repnje – pred gasilskim do-•	
mom
Na Brniški cesti zunaj Vodic, na •	
koncu gozda desno
Polje – pri gasilskem domu•	
Skaručna – pred trgovino•	

Dodajamo, da bo tako kot vsako 
soboto med 9. in 12. uro deloval 
Zbirni center Vodice, kamor lahko 
pripeljete odpadke iz gospodinj-
stev (kosovni odpadki, pohištveni 
les, kovinski odpadki, biološki od-
padki, zeleni odrez, kartonska em-
balaža in ravno okensko steklo).

13. čistilna akcija v Občini Vodice 
z geslom Največja prostovoljska 
okoljska akcija v zgodovini člo-
veštva naj se v soboto, 24. marca 
2012, z začetkom ob 9. uri začne! S 
soudeležbo bomo vsi pripomogli k 
lepšemu in bolj zdravemu okolju!

Vljudno vabljeni v čim večjem 
številu! 

 Župan Občine Vodice,
Aco Šuštar

vsi udeleženci akcije vljudno vabljeni na zaključek
po 12. uri pred gasilski dom v Repnjah

13. čistilna akcija občine Vodice
in hkrati vseslovenska čistilna akcija
ter v sklopu svetovne akcije OČISTIMO SVET
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Lep spomin na izlet

Čebelarski izlet v Brkine
Do zadnjega sedeža napolnjen avtobus nas je prvo oktobrsko soboto še v mraku odpeljal proti 
Pivki. 

V pričakovanju lepega dne je bilo 
vzdušje že zgodaj zjutraj veselo, 
nekaj pa so k dobremu razpo-
loženju prispevali tudi produkti 
čebelarjev, ki smo jih okušali med 
vožnjo. 
Vožnja je kar hitro minila in že smo 
prispeli do prve postaje našega  
tradicionalnega čebelarskega iz-
leta, do Parka vojaške zgodovine  
v Pivki.  Že na dvorišču so nas poz-
dravila  vojaška vozila, tanki raz-
ličnih dimenzij in starosti. V mu-
zeju so razstavljeni modeli, ki so 
sodelovali že v 2. svetovni  vojni, 
pa tudi taki, ki so bili udeleženi v 
osamosvojitveni vojni za Sloveni-
jo. Najbolj impozantna pa je bila 
seveda podmornica, ki je v Slo-
venijo prispela leta 2008 iz Črne 
gore. Zanimivo je, da je precejšen 
del podmornice izdelan iz sloven-
skih proizvodov, od akumulator-
skih baterij, raznih instrumentov 
pa vse do zaščitnih premazov. Po 
pripovedovanju našega vodiča je 
bilo kar nekaj članov posadke Slo-
vencev.
Našim čebelarjem so med ogle-
dovanjem orožja in vojaške opre-
me spomini uhajali v čase služenja 
vojske in obudili so marsikatero 
prigodo. Vsi prisotni pa smo delili 
enotno željo, da bi to orožje osta-
lo le še v muzeju, ne pa v funkciji 
rušenja, ubijanja ...
Pot nas je vodila naprej po Brkinih 
in ustavili smo se v prijetni vasici 
Prem, ki je rojstna vas pesnika 
Dragotina Ketteja. V nekdanji 
ljudski šoli je urejena pesniko-
va spominska soba, poleg te pa 
je na ogled tudi črna kuhinja. Z 
vrha griča, kjer stoji premski grad, 
je čudovit pogled na bližnjo in 
daljno okolico, saj lahko v jasnem 
vremenu od tu vidimo hribovje 
Snežnika, Nanosa, Kozleka, Šilen-

taborja, Vremščico in grad Turn na 
nasprotnem griču.
V gradu Prem, ki je bila nekdaj 
letna rezidenca devinskih go-
spodov, so lepo urejena poročna 
dvorana, kapela in grajsko dvori-
šče, kjer se poleg porok odvijajo 
različne kulturne prireditve.  
Po kratkem ogledu smo se z našo 
vodičko Saro Štenbergar odpravili 
v Ilirsko Bistrico. Mesto je nastalo 
ob trgovski poti, ki je vodila proti 
morju in leži v zavetju Snežnika 
ob rečicah Kukčevo, Sušec in Ko-
vačevec. Ugodna lega je omogo-
čila razvoj mlinarstva, žagarstva 
in zeljarstva. V Ilirski Bistrici smo 
si ogledali ožje središče mesta, 
Hodnikov mlin in hišo Antona 
Žnidaršiča. Za odlično predstavi-
tev sta poskrbeli lokalni vodički 
v brkinskem narečju. Nato smo 
obiskali čebelarski dom v središču 
mesta, kjer so nas pričakali doma-
či čebelarji ČD Antona Žnidaršiča 
Ilirska Bistrica s predsednikom 
Zorkom Šabcem na čelu, nas po-
gostili z malico in razkazali svoj 
dom, ki ga še obnavljajo. Čebelar 

Vlado Čeligoj pa nas je povabil še 
v svoj čebelnjak nekaj kilometrov 
iz mesta. Tu je bila tudi prilika za 
izmenjavo izkušenj pri čebelarje-
nju in degustacijo njegovih me-
denih izdelkov.  
Čakala nas je še ena postaja, in 
sicer kmetija Primc v Veliki Buko-
vici, ki je znana po predelovanju 
kislega zelja. Gospodar nam je v 
nekaj besedah predstavil kmetijo 
in njihovo delo, gospodinja pa je 
pripravila degustacijo zelja na več 
načinov. Vsak od nas je odnesel s 
seboj domov lonček kislega zelja.
Dan se je že prevesil v pozno po-
poldne, zato smo se odpravili na 
zadnjo postajo. Kljub vsem po-
kušinam, ki smo jih imeli čez dan, 
nam je kosilo ob prijetnih zvokih 
domačih godcev pri Zemonski 
vagi dobro teknilo. 
Ob povratku domov je bilo v av-
tobusu  kot v čebelnjaku, saj je 
tekel pogovor o pretekli čebelar-
ski sezoni in načrtih za prihodnje 
leto.

Franc Gosar
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Na povabilo predsednika Lovske 
družine Vodice Edvarda Dušana 
Bohinca se je občnega zbora Lo-
vske družine Vodice udeležil tudi 
župan Občine Vodice Franc Aco 
Šuštar. Ob dobrodošlici, ki je je 
bil deležen, je prisluhnil poroče-
valcem in bil tudi presenečen nad 
delom lovske družine. Na kon-
cu nam je župan Občine Vodice 
Franc Aco Šuštar namenil še ne-
kaj spodbudnih besed. Pohvalil je 
poročila, opazil, da težko sledimo 
ciljem, ki so postavljeni nekje od 
zunaj, a smo vseeno uspešni. Po-
udaril je pomen sodelovanja med 
društvi samimi in med društvom 
in občino ter pomembnost preto-
ka informacij v današnjem času. 
Pripomb občanov na delovanje 
Lovske družine Vodice v letu 2011 
ni bilo, kar pomeni, da je delo lo-
vske družine dobro. Povabil nas je 
še na čistilno akcijo konec mese-
ca marca. Obljubili smo mu tudi 
kratko poročilo glede odstrela si-
vih vran za občinsko glasilo Kopi-
tarjev glas, da bodo občani vede-
li, da smo delali tudi tisto, kar smo 
morali, ne le tisto, kar bi želeli. Na 
koncu pa nam je zaželel še dober 
pogled.

Posebna pohvala pa je bila izre-
čena lovcu Francu Potrču, ki je v 
letu 2011 sam uplenil 34 vran, ki 
so velik problem z vidika škod, ki 
jih povzročajo na kmetijskih kul-
turah, zlasti koruzi. Z vidika od-
strela sivih vran pa je problema-
tično predvsem to, da smo morali 
zaprositi za izreden odstrel sivih 
vran, ker imajo te po zakonu o div-
jadi in lovstvu lovno dobo. Prido-
bitev dovoljenja za izredni odstrel 
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eObčni zbor
Lovske družine Vodice 
Občni zbor Lovske družine Vodice je potekal v soboto, 28. januarja 2012, ob 17. uri v lovskem domu 
Selo pri Vodicah.

sivih vran zunaj lovne dobe pa ni 
enostavna. V najkrajšem možnem 
času je treba pridobiti parcelne 
številke lastnikov, kjer bodo sa-
dili koruzo, in v sodelovanju z lo-
vskim inšpektorjem podati vlogo 
na Ministrstvo za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano Republike 
Slovenije. Od aktivnosti lovskega 
inšpektorja in od razumevanja 
ljudi na ministrstvu pa je odvisno, 
kdaj, če sploh, dovoljenje dobi-
mo, saj različne interesne skupine 
zagovarjajo različna stališča, med 
njimi tudi Društvo za opazovanje 
ptic, ki lovu na sive vrane v celoti 
nasprotuje. Tudi če dovoljenje za 
izredni odstrel sivih vran pridobi-

mo, se ta lahko izvaja le na parce-
lah, za katere je bilo to dovoljenje 
izdano, in ne po vsem lovišču lo-
vske družine.

Ob zaključku občnega zbora, ko 
se je župan odpravljal še na ga-
silski občni zbor v Šinkov Turn, 
smo člani Lovske družine Vodice 
priredili lovski krst, ki so ga vodili 
starejši člani zelene bratovščine. 
Po končanem lovskem krstu smo 
priredili še lovski ropot, pri kate-
rem je sodeloval tudi župan.

Lovski zdravo! 
Edvard Dušan Bohinc
Starešina LD Vodice

Takšen je lovski krst.
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Občni zbor
PGD Vodice
Dobro obiskan občni zbor je začel predsednik PGD Vodice Bogomir Novak: »Ker večjih intervencij 
v preteklem letu nismo imeli, smo nekaj več časa namenili izobraževanju in usposabljanju gasilcev 
za operativne naloge.« Posebno razveseljivo je bilo dejstvo, da je v društvu zaživela veteranska 
ekipa, za katero so si dolgo časa močno prizadevali. 

Ekipa je popestrila seznam njiho-
vih tekmovalnih enot. Novak je 
poudaril, da so dobro sodelovali 
tudi z Občino Vodice, komunal-
nim podjetjem in ne nazadnje 
Gasilsko zvezo Vodice. Prav tako 
so na občinskih prireditvah izo-
bešali zastave, izvajali meritve hi-
drantnega omrežja in podobno. 
Dejavni so v Gasilski zvezi Vodice, 
kjer skupaj z drugimi prostovolj-
nimi gasilskimi društvi skrbijo za 
požarno varnost in ugled gasil-
stva v Občini Vodice. »Zavedati se 
moramo, da gasilci s svojim delo-
vanjem, pojavljanjem in obnaša-
njem skrbimo za svoj ugled med 
ljudmi. Sprašujem pa se, ali naš 
ugled med občani upada, saj so 
nam ob novem letu za koledarje 
namenili precej manj prispevkov 
kot pretekla leta. Vedeti mora-
mo, da so ta sredstva največji vir 
financiranja za naše društvo in da 
bi brez tega denarja naše društvo 
težko izvajalo svoje dejavnosti v 
trenutnem obsegu. Še bolj kot 
zmanjšan obseg sredstev pa je 
skrb vzbujajoč odnos tipa kaj mi 
mar za gasilce in to nima nič z 
mano, ki smo ga gasilci deležni 
največkrat od občanov priseljen-
cev.« Končal je v spodbudnejšem 
tonu in izrazil upanje, da jih bo 
letošnja okrogla obletnica še bolj 
združila. Bolj kritičen je bil povelj-
nik PGD Vodice Damjan Jagodi, ki 
je opozoril, da imajo nekateri lju-
dje res neprimeren odnos do pro-
stovoljnega gasilstva. »Ko gasilci 
priskočimo na pomoč, smo dobri, 
ko delimo koledarje ob novem 
letu, pa nekateri zapirajo vrata,« je 

povedal Jagodic. Njihove dvome 
je razblinila ravnateljica OŠ Ivana 
Bizjak, ki se jim je iskreno zahvali-
la za prostore, ki so jih nesebično 
ponudili učencem za nemoten 
potek pouka. »Poleg tega naj vam 
povem, da smo v šoli obravnavali 
temo naši vzorniki in z veseljem 
vam sporočam, da ste za vodi-
ške otroke takoj za starši njihovi 
vzorniki vi, prostovoljni gasilci. To 
je pomembno sporočilo mladih.« 
Prav tako je prisotni župan Franc 
Aco Šuštar pohvalil požarno var-
nost, ki je na zelo visokem nivoju, 
čestital je veteranom in pohvalil 
vse uspehe gasilcev. Dodal je še, 
da je letos za redno zagotavljanje 
prostovoljnega  gasilstva v Vodi-
cah namenjenih 37 tisoč evrov, 
kar je nekoliko več kot lani. »Delo 
gasilcev v naši občini zelo cenim. 
Komur ni jasno, koliko je vredno 
vaše delo, naj povem, da s prej 
omenjenim denarjem ne bi mogli 
plačati niti dveh redno zaposle-
nih gasilcev.« PGD Vodice je ime-
lo v letu 2011 devet intervencij, 
opravili so 97 ur, operativcev pa 
je sodelovalo 46. Za druge akcije 
so opravili 399 ur, za čistilno akci-
jo pa dodatnih 172 ur. Potem so 
bila tu še izobraževanja, tekmo-
vanja pa svečanosti, tako da dela 
ni nikoli zmanjkalo. Na koncu so 
gasilci potrdili manjše statutarne 
spremembe, ki so potrebne zara-
di novega zakona o društvih. Po-
deljenih priznanj je bilo res veliko, 
a naj izpostavimo priznanje Vinku 
Blažiču za 60 let sodelovanja.

Monika Kubelj
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Intervencije v letu 2011 
so bile:
– 20. 1. 2011, intervencija na 
avtocesti Vodice–Ljubljana, 
požar avtomobila (pregrel se 
je renaut clio);
– 27. 1. 2011, intervencija na 
Kamniški cesti 26, črpanje 
vode iz kleti zaradi počene 
vodovodne cevi (vode je bilo 
50 centimetrov);
– 8. 3. 2011, požar žive meje 
na Pirčevi ulici, zgorelo je pri-
bližno deset metrov cipres, 
visokih tri metre, in uničena je 
bila žična ograja (vzrok je bil 
verjetno otroška igra);
– 11. 3. 2011, prezračevanje 
hiše na Kamniški zaradi predr-
te plinske napeljave;
– 15. 4. 2011, goreča trava pri 
čistilni napravi;
– 26. 4. 2011, puščanje vode 
na Kamniški cesti (sneta je bila 
cev na terasi in nikogar ni bilo 
doma);
– 20. 10. 2011, požar osebnega 
avtomobila ford fokus na av-
tocesti Vodice–Ljubljana;
– 31. 10. 2011, odpiranje vrat v 
Repnjah 41 (zaprta je bila ena 
oseba);
– 3. 11. 2011, klic iz 112, da na 
Kamniški cesti pušča nad-
zemni hidrant (zaprli so hi-
drant).
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Podelitev priznanja g. Rosulniku.

Kar poglejmo, kaj smo v letu 2011 
naredili na področju gasilskega 
življenja in za krajane. Spomladi 
smo organizirali razširjen dvo-
dnevni posvet mentorjev mladi-
ne, da bomo kos nalogam, ki jih 
prinašajo današnje zahteve. Vese-
li smo, da sta dva člana uspešno 
opravila tečaj za pridobitev čina 
višji gasilski častnik. Glavna inve-
sticijska dela so bila zamenjava 
oken in zunanjih vrat, ki so bila 
večinoma dotrajana in se v zim-
skem času niso več dobro zapi-
rala. Zaradi skrbnega gospodar-
jenja, velikodušnosti krajanov pri 
prispevkih prejšnje leto in donacij 
od dohodnine smo zajetno inve-
sticijo v celoti krili iz privarčevane-
ga denarja.
V juniju smo prvič organizirali ga-
silski mnogoboj., Sodelovali smo 
člani vseh gasilskih društev, ki smo 
združeni v Gasilsko zvezo Vodice. 
Skupaj smo preživeli prijeten dan 
v pripravah in tekmovanju. 
Po 20 letih smo za krajane ponov-
no organizirali piknik z družabni-
mi igrami. Glede na zadovoljstvo 
udeležencev bomo podobno pri-
reditev organizirali tudi letos. Že 
dalj časa smo imeli v načrtu obno-
vo vrtnih klopi in lesene ograje ob 
terasi. To nam je lani uspelo, dela 
pa je bilo kar za ves teden. Prvič 
smo v delovnem sožitju sodelo-
vali mladina in odrasli člani. 
Lani smo po nekajletnem premo-
ru ponovno prejeli vabilo na mla-
dinsko tekmovanje na Tirolskem, 
ki smo se mu z veseljem odzvali. 
Sestavili smo  ekipo, ki je pridno 
trenirala, da je lahko dostojno za-
stopala Slovenijo. Dva dneva dru-
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Tu
rnObčni zbor PGD Šinkov Turn,

prisoten tudi predsednik Gasilske zveze Slovenije
Konec januarja smo se zbrali na letnem občnem zboru PGD Šinkov Turn. Povabili smo člane nad 
16. letom, župana Občine Vodice, sosednja društva ter člane častnega in organizacijskega odbora 
desetega mladinskega kviza. To je bila slovesna priložnost, na kateri smo se pogovorili o delu v 
preteklem letu in načrtovali prihodnje aktivnosti. 

ženja, treninga in protokola sta 
nas navdušila. Še toliko bolj, ker 
nas je župan mesta Vils (občina, 
ki meji na Nemčijo) na zaključni 
slovesnosti pozdravil z besedami: 
»Pozdravljeni, slovenski prijatelji!« 
Z mladino smo imeli to leto res 
več dela, saj smo soorganizirali 
jubilejni kviz,  državni gasilski do-
godek, ki ga v Občini Vodice še ni 
bilo. Lahko smo zadovoljni, saj je 
vse potekalo, kot smo načrtovali, 
tekmovalci in drugi udeleženci pa 
so bili zadovoljni. Kljub omejene-
mu prostoru – adaptacija šole še 
ni bila končana, čeprav je bilo na-
črtovano, da do kviza bo – smo se 
odlično znašli med 400 mladimi 
tekmovalci iz vse Slovenije. Zuna-
nji sodelavci so nam  čestitali, kar 
govori o naših visoko zastavljenih 
merilih dela. 
Med letom je tudi ogromno re-
dnih dejavnosti, kot so dve de-
lovni akciji, skupna čistilna akcija, 
redno vzdrževanje opreme in 
orodja, obsežnejši servis GVC-ja, 
usposabljanja članov, vaje in ude-
ležba na tekmovanjih, ki jih razpi-
še GZ Vodice, regija LJ I ali GZS. 
Tudi letošnje leto se nadejamo po-
dobnih aktivnosti pri vzdrževanju 
doma, usposabljanju in tekmova-
nju ter sodelovanja pri aktivno-
stih na mednarodnem področju. 
Dobro sodelovanje med člani, 
krajani, širše povezanimi gasilci 
in Občino Vodice želimo še bolj 
utrditi. 
Občni zbor se je končal s podeli-
tvami priznanj. Poleg rednih pri-
znanj in odlikovanj smo podelili 
še posebna priznanja organizaci-
jam in posameznikom, ki so za or-

ganizacijo desetega mladinskega 
kviza delali izjemno požrtvoval-
no. 
Eno najvišjih priznanj, ki ga lahko 
prejme gasilec na predlog dru-
štva, je odlikovanje za posebne 
zasluge GZS. Letos ga je prejel 
naš 92-letni član Feliks Rosulnik. 
Podelil ga je predsednik Gasilke 
zveze Slovenije Anton Koren, kar 
so vsi prisotni navdušeno pozdra-
vili s stoječim aplavzom.
Zahvaljujemo se vsem posame-
znikom in organizacijam, ki ste v 
preteklem letu s svojim prispev-
kom ali delom dodali svoj delček 
v mozaik društvene podobe. Za-
hvala velja za vsako, še tako majh-
no pozornost ali prispevek, ki je 
že od daleč viden. Vsako pomoč 
štejemo kot podporo našim od-
ločitvam in prizadevanjem za ak-
tivno sožitje med generacijami in 
različnimi društvi. 

Na pomoč!
PGD Šinkov Turn
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»V začetku leta smo podpisali po-
godbo za nakup podvozja IVECO 
70 C17D, ki je bil dobavljen v apri-
lu. Istočasno je sledil ogled nad-
gradenj različnih proizvajalcev po 
Slovenji. Na koncu smo se odločili 
za podjetje GV Pušnik, d. o. o. Po-
godba s podjetjem GV Pušnik, d. o. 
o., je bila podpisana 10. junija,« je o 
vozilu, ki so ga prevzeli 13. oktobra 
lani, povedal predsednik PGD Po-
lja Peter Aljaž. Nabavna vrednost 
vozila, nadgradnje in opreme, ki 
so jih dokupili, znaša približno sto 
tisoč evrov. Ob tej priložnosti se je 
predsednik zahvalil tudi društvoma  
PGD Vodice in Šinkov Turn za izpo-
sojo vozil GVM. Plan so izpolnili, kot 
nuja pa so se pokazala razna vzdr-
ževalna dela v domu, okolici in na 
vozilih. Poveljnik Tone Šušteršič je 
podal svoje poročilo. Imeli so štiri 
intervencije: dimniški požar na Voj-
skem (z 11 člani v februarju), dimni-

Občni zbor PGD Polje

ški požar na Vojskem (s petimi člani 
v aprilu), podrto drevo v Polju (s 
tremi člani v juniju) in črpanje vode 
v Polju (s štirimi člani v avgustu). 
Sledila je njegova pohvala, name-
njena zelo aktivnemu delu ženske 
in moške ekipe starejših članic in 
članov, ki so se udeležili mnogih 
pokalnih ali meddruštvenih gasil-
skih tekmovanj po Sloveniji. Prvih 
in drugih mest je kar mrgolelo, zato 
je društvo lahko ponosno. Morda 
bi šlo izpostaviti starejše članice, 
ki so v skupni razvrstitvi za pokal 
GZS dosegle prvo mesto, s čimer 
so že devetič zapored zmagale za 
pokal GZS. Starejši člani pa so do-
segli deveto mesto na tem tekmo-
vanju. Obe ekipi sta se uvrstili tudi 
na državno tekmovanje, ki bo v le-
tošnjem letu. »Ključnega pomena 
pa je predvsem preventivna pri-
pravljenost vseh naših operativnih 
članic in članov, zato smo pripravili 

tudi osrednjo društveno taktično 
vajo PGD Polje, ki je potekala 29. 
oktobra 2010 v Polju. Vaje, ki se je 
izvajala z zunanjimi in notranjimi 
napadi na nestanovanjski objekt, 
se je udeležilo 17 članov PGD Polja. 
Na vaji so sodelovali tudi člani PGD 
Šinkov Turn, ki se jim velja zahvaliti 
za njihovo udeležbo,« je povedal 
Šušteršič, ki pa ga je v letošnjem 
letu na tem mestu nasledil Uroš 
Talan. Za njimi je prav tako veliko 
izobraževanj, prireditev, predavanj 
in pomoči. Njihovo delovanje je 
iskreno pohvalil župan Franc Aco 
Šuštar in izrazil upanje, da bo tako 
ostalo še naprej. So pa na koncu, 
po podelitvah vseh priznanj, člani 
spet opozorili na potrebo po ure-
ditvi starega gasilskega doma, ki bi 
se lahko preuredil v muzej, sicer bo 
počasi propadel.

Monika Kubelj

Za gasilce v Polju je bilo leto 2011 aktivno in vznemirljivo leto. Društvo, ki  ima trenutno 236 članov, je 
največ energije porabilo za nabavo novega gasilskega vozila GVV-1 in s tem tudi praznovanje 90- letni-
ce društva.
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V soboto, dne 7. 1. 2012, so 
okrog 17. ure zatulile sirene ter 
Prostovoljni gasilski društvi Šin-
kov Turn in Polje sta pohiteli na 
kraj dogodka. V neposredni bli-
žini lovskega doma na Selu 10 
je zagorel lovski objekt, krmišče 
za srnjad. Lahko bi prišlo do ve-
čjega gozdnega požara, kjer bi 
bilo ogroženih več hiš, zato se 
sprašujem, zakaj je temu tako?

Predsednik LD Vodice
Edvard Dušan Bohinc

Zakaj
je temu
tako?
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Predsednik je v nagovoru najprej 
pozdravil vse prisotne člane in 
tri nove, ki smo jih člani spreje-
li v svoje vrste. Z minuto molka 
smo počastili spomin na umrlega 
predsednika sosednjega društva 
PD Jeglič Janeza Jenka.

V poročilu o delu društva v pre-
teklem letu je predsednik z zado-
voljstvom poudaril, da so bili iz-
vedeni vsi načrtovani izleti, da so 
bili ti kakovostno izvedeni, da je 
disciplina in poslušnost na izletih 
na zavidljivi ravni ter da se število 
udeležencev na izletih povečuje. 
Za strokovno vodenje izletov in 
za urejanje slikovnega gradiva na 
spletnem albumu se je zahvalil 
Franciju Štuparju. Najbolj zahtev-
na tura lanske sezone je bil tri-
dnevni izlet na Krn. Člani smo se 
udeležili tudi spomladanske čistil-
ne akcije in tako pokazali, da nam 
ni vseeno, kakšna je naša okolica 
in kaj se dogaja z naravo.

Iz finančnega poročila smo izve-
deli, da smo lani za svoje aktivno-
sti porabili več sredstev, kot smo 
jih zbrali, a stanje ni skrb vzbuja-
joče, saj je na računu še kakšen 
novčič. Na tem mestu gre zahvala 
Občini Vodice za odobrena sred-
stva, ki jih  vsako leto nameni na-
šemu društvu.

Seznam in razpored izletov za le-
tošnjo sezono smo člani že prejeli 
skupaj z vabilom na občni zbor. 
Upravni odbor je letos zopet pri-
pravil zanimiv izbor tur, vsakdo pa 
si po svojih sposobnostih izbere 
sebi primerno.

Poteklo je obdobje štirih let pred-

sedovanja Draga Pirca, zato je 
bilo treba izbrani novega pred-
sednika. Prav dosti se pri tej točki 
nismo zamudili, saj smo bili člani 
soglasni, da se zaradi izjemno do-
brega vodenja društva v preteklih 
letih mandat že tretjič zapored 
podelimo »staremu« predsedniku 
Dragu Pircu, ki se je za izkazano 
zaupanje članom najlepše zahva-
lil.

Članom so bile predstavljene ne-
katere novosti pri PZS glede delo-
vanja planinskih društev. Ker PZS 
uvaja elektronsko vodenje član-
stva in ker se je naše društvo že 
vključilo v ta projekt, smo morali 
člani podpisati nove pristopne iz-
jave. 

Na koncu je članom nekaj spod-
budnih besed namenil tudi žu-
pan, ki je zadovoljen z delova-
njem društva, iz aktivnosti pa je 
razvidno, da so namenjena ob-

činska sredstva tudi racionalno 
porabljena. Zaželel nam je dobro 
delo tudi vnaprej in čim več lepe-
ga vremena na naših izletih.

Po končanem uradnem delu je 
sledila zaslužena malica in dru-
žabno srečanje s tradicionalno 
tombolo.

Vida Pirc

Občni zbor ŠPD Gamsi
Zadnjo soboto v januarju smo imeli člani ŠPD GAMS redni letni občni zbor. Udeležilo se ga je veliko 
število članov, trije pa so v Kamniško Bistrico prišli iz Vodic kar peš in tako dokazali, da so res pravi 
gamsi. Pomembnost dogodka je s svojo prisotnostjo izkazal tudi župan občine Vodice Franc Aco 
Šuštar.

Prebiranje poročila za leto 2011
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Kemikalije so namreč skoraj v vsa-
kem izdelku, ki ga uporabljamo – 
tako niti kozmetika, čistila, oblači-
la, hrana, pijača in tudi igrače niso 
varni pred njimi. Predavateljica je 
povedala, da so kemikalije, ki jih 
nanašamo na kožo, celo bolj ne-
varne kot tiste, ki jih zaužijemo. 
Treba se je zavedati, da naravne 
kozmetike ni, tista, ki jo naredimo 
doma, in je naravna, se pokvari v 
dnevu ali dveh. Pri izdelkih, ki jih 
imamo za ekološke, je še vedno 
treba pogledati sestavine, saj je 
dovolj že pet odstotkov naravnih 
sestavin v izdelku, da dobi naziv 
ekološko in naravno. Prisotne je 
najbolj presenetila izjava, da so 
najbolj strupene snovi ravno iz 
narave. Narava je namreč ustvarila 
največ in najbolj nevarne strupe. 
Strupe sicer uživamo dnevno s čaji, 
pa se tega niti ne zavedamo, saj je 
količina zaužitega strupa majhna. 
Umetni strup, ki ga imamo za naj-

Nevarne kemikalije
V četrtek, 26. januarja 2012, se je v prostorih Društva upokojencev Vodice zbrala prijetna skupina 
ljudi, ki so pokazali zanimanje za predavanje o kemikalijah. Prisotnim je o kemikalijah, ki jih dnev-
no uporabljamo, pa se tega niti ne zavedamo, predavala diplomirana živilska tehnologinja Tatjana 
Kruder.

bolj nevarnega, je šele na šestem 
mestu – to je živčni strup.
Karavana varne kemije je akcija, ki 
jo je začelo društvo Planet Zemlja 
v okviru Tedna kemijske varnosti 
(maj 2010). Namen karavane je 
ozaveščati javnost o načinih pre-
prečevanja nepotrebnega izpo-

stavljanja otrok ne-

varnostim, ki tako nanje kot tudi 
na nas pretijo prav na vsakem ko-
raku. To so toksini v hrani, igračah, 
kozmetiki in drugod. Karavana 
želi javnosti predstaviti kemikalije, 
ki so oziroma niso škodljive za or-
ganizem posameznika.

Irena Mraz

Na predavanju o kemikalijah.

Akcija 40 dni brez alkohola po-
teka sedmo leto zapored. Glav-
ni namen akcije je opozoriti na 
posledice prekomernega uži-
vanja alkohola ter izraziti soli-
darnost z vsemi, ki trpijo zara-
di nasilja v družinah, nesreč v 
prometu in zaradi bolezni, ki so 
posledice alkohola. 
Z letošnjo vsebino želimo organi-
zatorji v smislu, »Za več pravega 
veselja v naših družinah«, še bolj 
poudariti vidik solidarnost do vseh 
družin, ki se soočajo s problemi 
povezanimi z alkoholizmom. Or-

ganizatorji v času akcije med 22. 
februarjem, in 7. aprilom vabimo k 
različnim oblikam solidarnosti: od 
osebne 40 dnevne odpovedi alko-
holu, do tega da v času spodbude 
doma ne postrežemo alkohola. 
Vabimo pa tudi društva, lokalne 
skupnosti in druge skupine, da na 
svojih prireditvah v času akcije in 
če je mogoče tudi preko celega 
leta ne strežejo alkohola. V ta na-
men lahko kadarkoli na naslovih 
organizatorjev dobite zgibanke, ki 
jih lahko postavite na mizo v sklo-
pu svojih prireditev.

Vsa gradiva, vključno z slikovnim 
obvestilom za lokalni časopis, naj-
dete na tej strani: http://www.ka-
ritas.si/gradiva/
Kontaktne osebe organizatorjev:
Matic Podržaj, Slovenska karitas, 
tel. 01/300–59–60, e-naslov: info@
karitas.si
Bojan Oblak, Javna agencija za 
varnost prometa, tel. 01/400–88–
70, e-naslov: bojan.oblak@avp-rs.
si
Andreja Verovšek, Zavod Med.
Over.Net, tel. 01/520–50–50, e-na-
slov: andreja.verovsek@over.net

40 dni brez alkohola
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Spoštovane občanke
in občani!

Debelo leto mandata je že 
mimo. V tem času je občinski 
svet med drugim sprejel dva 
proračuna – za leto 2011 in 
leto 2012. V lanski  proračun 
nam je uspelo uvrstiti dva od 
več kot desetih predlogov,  iz-
vajati pa se je začel le eden. In 
še ta  je zadnje čase nekaterim 
velik kamen spotike. A to ni 
edina spotikajoča se tema, ki 
se v takšni ali drugačni obli-
ki kot postana jed znova in 
znova znajde na jedilniku ob-
činskega sveta. In če se vam 
zahoče, da bi si nekaj od  tega 
ogledali kar od doma, to ne bo 
možno. Predlog, da bi se seje 
snemale, posnetki pa objavili 
na spletni strani občine, ni do-
bil zadostne podpore v svetu. 

Že na več sejah se je pojavila 
zagreta razprava predsednika 
odbora za družbene dejavnosti, 
ki nasprotuje pravilniku, s kate-
rim je občina pristopila k finanč-
ni podpori varstva tistih otrok, 
ki niso vključeni v vrtec. Na seji 
smo dobili informacijo, da se 
za drugačno ureditev zavzema 
tudi vodstvo vrtca. Po njihovem 
mnenju naj bi subvencijo dobi-
li le tisti otroci, katerih starši so 
dali vlogo za vpis v vrtec, a vr-
tec zanje nima prostora. Jasno 
je, da vrtcu večje število otrok  
predstavlja večji dotok denarja, 
a v prvi vrsti imajo otroci pravico 

do vrtca, in ne vrtec pravice do 
otrok. 
Kot predlagatelji uvedbe sub-
vencij vidimo upravičenost nji-
hove uvedbe v več ozirih. S tem 
ukrepom se delno odpravlja 
krivica do staršev oziroma nji-
hovih otrok, ki ne morejo ali ne 
želijo obiskovati vrtca in za var-
stvo poskrbijo sami, s pomočjo 
starih staršev ali kako drugače. 
Poleg omogočanja proste izbire 
varstva otrok, kar je v ustavi za-
pisana pravica staršev, pa se na 
ta način zmanjšuje tudi pritisk 
na prostorske kapacitete vrtca, 
ki so že tako in tako prezase-
dene. Dodatnih kapacitet brez 
znatne podpore države pa ob-
čina ni zmožna zagotoviti. Tudi s 
finančnega vidika je dodeljeva-
nje subvencij, ki znašajo okrog 
tri odstotke vseh sredstev, ki jih 
občina namenja za sofinancira-
nje otroškega varstva, za občino 
ugodnejše. 

Zelo vroča razprava poteka pri 
istih svetnikih tudi na račun 
glasbenega šolanja v Vodicah. 
Čeprav je vsem dobro znano 
dejstvo nezadostnega in do leta 
1995 nikakršnega glasbenega iz-
obraževanja v Vodicah ter razlog 
za podporo zasebni Glasbeni šoli 
Mateja Hubada, razprava na se-
jah poteka, kot da nekateri v tej 
občini ne bi živeli deset let. V tem 
času je pouk glasbe na podlagi 
dogovora z občino potekal tudi 
v sodelovanju z usposabljanjem 
mladih za sodelovanje v Godbi 

Vodice. Če ta korak pred več kot 
desetimi leti ne bi bil storjen, da-
nes svoje godbe morda ne bi več 
imeli. Res je, da glasbeno izobra-
ževanje otrok v zadnjih letih ni 
napredovalo, preživelo pa je. Vsi 
se strinjamo, da ga je treba pre-
noviti in na novo postaviti prav-
ne okvire sofinanciranja občine. 
Ukinitev sedanje prakse, uvedba 
druge zasebne glasbene šole, ki 
je locirana v sosednji občini, brez 
povezave z Godbo Vodice in 
brez podpore občine po našem 
mnenju pomeni veliko tveganje, 
da bomo na koncu ostalih pra-
znih rok. Samo zaradi varčevanja 
ne bi bilo prav, če bi se kaj take-
ga zgodilo. Naš predlog je, da 
občina oblikuje razpisne pogoje 
in na podlagi javnega poziva po-
išče boljšega izvajalca, ki se bo k 
zagotavljanju ustrezne kakovosti 
in cene izobraževanja moral tudi 
pogodbeno zavezati. 

Že eno leto kot nadaljevanko 
na sejah poslušamo poročanje 
o enem od mnogih pravdnih 
postopkov proti občini. Po pre-
pričanju nekaterih svetnikov 
naj bi bilo kriminalno dejanje 
to, da takratni župan za podpis 
pogodbe z lastnikom nekdanje 
stavbe Kmetijske zadruge Med-
vode v Utiku, po kateri je občina 
dobila pravico podreti stavbo, 
ki je življenjsko ogrožala otroke 
na igrišču vrtca in mimoidoče, ni 
pridobil pisnega soglasja občin-
skega sveta. Čeprav vsi vedo, da 
je šlo izključno za to, da se zaščiti 

Naši predlogi
so na strani
staršev in otrok
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življenje otrok, saj se pristojne 
inšpekcijske službe niso odzivale 
na pozive občine, služi ta primer 
izključno za namene netenja ne-
strpnosti do sedanjega občinske-
ga svetnika in takratnega župa-
na oziroma liste Nove Slovenije. 
Če bi se od leta 2002 kdo resno 
ukvarjal z vsebino pogodbe in z 
lastnikom zemljišča, bi lahko na 
mestu nekdanje nevarne stavbe 
danes morda že stala nova stav-
ba, v kateri bi si občina verjetno 
lahko zagotovila nekaj neprofi-
tnih stanovanj za mlade družine 
ali bi tja preselila oddelke vrtca 
v Utiku ali pa imela zagotovljeno 
dnevno varstvo za starejše. Ker 
kompromis očitno ni bil v inte-
resu kasnejših vodstev občine, 
se danes prostor uporablja za 
parkiranje avtobusov LPP, lastnik 
pa toži občino za odškodnino. 
Prav tako je svetnikom znano, da 
je bilo podpisovanje veliko bolj 
usodnih pogodb za občino brez 
soglasja občinskega sveta v prej-

šnjih dveh mandatih ustaljena 
praksa. Tudi v tem mandatu je 
župan eno svojih prvih pogodb 
podpisal brez soglasja občinske-
ga sveta. In tudi v tem primeru 
je bila skrb za varnost otrok na 
prvem mestu.   

Zelo pohvalno je, da so se župan 
in občinska uprava pravočasno 
lotili priprave predloga prora-
čuna za leto 2012, saj je bil nje-
gov osnutek na dnevnem redu 
že konec novembra. Proračun 
žal ne odpira veliko možnosti za 
nove investicije, saj bo morala 
občina še nekaj zaporednih let 
zagotavljati denar za poplačilo 
preteklih vlaganj. Svetniki Nove 
Slovenije smo se pri glasova-
nju za proračun vzdržali, ker po 
našem mnenju prihodki za leto 
2012 niso realno ocenjeni, zato 
tudi odhodkov ni mogoče odgo-
vorno načrtovati. Problem vidi-
mo predvsem v nepreglednem 
načrtovanju investicij z vidika 

prioritet. Do podobnih ugoto-
vitev kot prihajamo mi, je prišel 
tudi nadzorni odbor, ki je opravil 
že prvi obsežnejši pregled po-
slovanja. Vprašljiva se nam zdi 
tudi izvedba nekaterih investicij 
v lanskem letu. Tako se je name-
sto dolgo načrtovane razširitve 
čistilne naprave v Vodicah za 
najmanj sto odstotkov kapacitet 
izvedla zamenjava še ne deset 
let stare regulacijske in krmilne 
opreme v stavbi, kapaciteta pa 
se je po besedah vodstva občine 
povečala le za 20 odstotkov. 

Želimo vam lep marec, pred-
vsem pa, da bi nas prazniki ogre-
li za lepše in plodnejše odnose 
doma in v občini.

Anton Kokalj,
Mojca Ločniškar,

ddr. Tomaž Gyergyek

MojPeugeot Postanite član programa MojPeugeot in vzdrževanje vašega Peugota v optimalni formi bo lažje 
in ceneje kot kadarkoli. Na pooblaščenih servisih Peugeot boste za servisne storitve plačevali 

do 17,50 %, za originalne rezervne dele pa do 35 % manj. Za prijavo in informacije o programu MojPeugeot obiščite 
www.peugeot.si, pokličite 080 26 24 ali povprašajte pri pooblaščenih prodajalcih Peugeot.

www.peugeot.si

OHRA NITI 
VEČNO 
MLA DOST?

NIč LA žJEGA!

Včlanite se v program MojPeugeot in izkoristite do 35 % popust
na pooblaščenih servisih Peugeot!
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V sredo, 25. januarja 2012, sta 
se učenca naše šole in člana Na-
rodnega doma Ljubljana Mitja 
Nastran (2. r) in Nejc Kovačič (4. 
r) udeležila polfinalnega DP v 
skokih z male prožne ponjave.
Tekmovanje je potekalo na OŠ 
Sladki Vrh. Mitja je v kategori-
ji I. triade osvojil 22. mesto, Nejc 
pa v kategoriji II. triade odlično 
3. mesto in si s tem pridobil pra-
vico nastopa na finalnem DP, ki 
je potekalo na OŠ Rada Robiča v 
Limbušu v četrtek, 16. februarja 
2012. Na tekmovanju je nastopilo 
142 osnovnošolcev in 78 srednje-
šolcev. Nadarjeni mladi gimnasti-
čar Nejc Kovačič je na DP osvojil 
odlično 3. mesto (vsak tekmova-
lec ima obvezen skok in tri poljub-
ne skoke s programa posamezne 
triade).

A. B.
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KATEGORIJA
MLAJŠIH DEČKOV:

Jan Miklavž, 1. 
OŠ Vita Kraigherja; 38,30
Tim Mozetič, 2. 
OŠ Miren; 38,30
Nejc Kovačič, 3. 
OŠ Vodice; 38,10

REZULTATI

Kako gibčna je naša mladina!

Delovni čas
Vsak delovnik    
8.00 - 12.00  13.00 - 18.00

v soboto
8.00 - 13.00

e-pošta: info@pvt.si

SKRBIMO ZA VARNO OKOLJE – IZRABLJENE PNEVMATIKE NE ODVRZITE KJERKOLI

•	 Prodaja	pnevmatik	za	vsa		
 vozila
•	 Vulkanizerske	storitve
•	 Avto	servisne	storitve
•	 Filtri,	olja,	svečke,	avto		
 kozmetika
•	 Avto	optika,	avto	
diagnostika
•	 Polnjenje	klimatskih	naprav
•	 Dodatna	oprema	in		
 pripomočki

Kamniška 65, VODICE

Ob menjavi staro za 
novo,vam priznamo 

do 10%   POPUSTA na 
akumulatorje TOPLA

montaža gratis

PUST JE ODGANJAL 
ZIMO TER KLICAL 

POMLAD
PRIPRAVILI SMO 

VAM  AKCIJO 
ZA LETNE 

PNEVMATIKE!
NA ZALOGI

 GOODYEAR
FULDA
 SAVA

DO -10% + 2%
NA GOTOVINO

VSE OSTALE ZNAMKE 
PO NAROČILU
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Polfinale DP v skokih na MPP
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V noči s petka na soboto (s 3. na 
4. februar), ko je tudi v dolinah 
zapadel tako težko pričakova-
ni sneg, je nekaj učencev pred-
metne stopnje skupaj s knjižni-
čarko Urško Ščavničar Cunder 
in pedagoginjo Andrejo Bečan 
prespalo v šolski knjižnici.
No, spanja je bilo v tej zgodbi Noč 
v knjižnici še najmanj. Pa pojdimo 
lepo od začetka. Dogodka Noč v 
knjižnici so se lahko udeležili tisti 
učenci od 6. do 9. razreda, ki so 
do 20. januarja zaključili bralno 
značko. In ni jih bilo prav veliko, 
zato so to nagrado lahko izkori-
stili prav vsi, ki so bralno značko 
zaključili v dogovorjenem roku 
(žreb ni bil potreben). V šoli smo 
se s spalnimi vrečami in knjiga-
mi pod roko zbrali ob 18. uri. Za 
začetek smo si vzeli čas za spro-
ščen pogovor o branju, o knjigah. 
Zaupali smo si, kako nas je branje 
začaralo, kdaj običajno beremo, 
kakšne knjige radi beremo in še 
marsikaj. Čas nam je hitro minil, in 
če ne bi bilo lačnih želodčkov, bi 
klepetali še naprej. Tako pa smo 
odšli v učilnico gospodinjstva in 
si pripravili romantično večerjo 
ob svečah – palačinke z marme-
lado in nutelo ter sok. Spretnosti 
nekaterih pri peki palačink so bile 
prav izjemne. V drugem delu ve-
čera nas je obiskala gospa Katari-
na Ivančič, ki nam je prebrala zelo 
dolgo pravljico Marie Duričkove 
– kar brez naslova. Naslov smo 
morali ugotoviti sami s pomočjo 
besed, ki smo si jih po posebnem 
dogovorjenem ključu zapisova-

li med poslušanjem. Ura je bila 
že krepko čez 23., mi pa smo bili 
še polni energije. Igrali smo dru-
žabno igro activity  in se pri tem 
pošteno nasmejali. Potem je sle-
dil (za nekatere) vrhunec večera 
– iskanje skritega zaklada. Z bate-
rijami v rokah smo hodili po šoli 
in sledili skritim sporočilom, ki so 
nas na koncu pripeljala do zakla-
da – velike čokolade milka. Nato 
smo se zopet zbrali v knjižnici, po-
sedli v krog in si prebirali odlom-
ke iz svojih najljubših knjig. Kako 
lepo je, ko ti bere nekdo drug, ti 
pa se zgolj udobno namestiš in 
vstopiš na vlak Sanjsko potovanje, 
ki pelje v neznane, neodkrite de-
žele. Ko so se naša potovanja za-
ključila, smo se začeli pripravljati 
na spanje. Prinesli smo si blazine 
iz telovadnice, razgrnili spalne 
vreče, opravili z večerno higieno 
in sledila je še zadnja pravljica. 
Učenci so bili že v spalnih vrečah, 
luč smo ugasnili, knjižničarka pa 
je ob svetlobi baterije prebrala 
pravljico Hansa Christiana Ander-
sena Miklavž in Miklavžek. Name-
sto, da bi nas pravljica uspavala, 
nas je do solz nasmejala in prete-
klo je še kar nekaj časa, da smo se 
umirili in zaspali. In noč je bila res 
zelo kratka. Ob 7. uri smo se zbu-
dili v zasneženo jutro. Sledilo je 
vstajanje, pospravljanje in odhod 
domov. 
Prebiti noč v šoli, v knjižnici, je 
bilo res enkratno doživetje, ki ga 
bomo naslednje leto zagotovo 
ponovili. 

Urška Ščavničar Cunder 

Baletna 
predstava 
Pepelka

Ob kulturnem prazniku smo 
starejšim otrokom Vrtca 
Škratek Svit Vodice program 
obogatili z  ogledom baletne 
predstave. V Kulturnem domu 
Vodice so si najmlajši v izvedbi 
Baletne šole Stevens ogledali 
predstavo Pepelka.

Za otroke je bil ogled prave ba-
letne predstave v treh dejanjih 
posebno doživetje, saj so se v 
letošnjem šolskem letu v vrtcu 
seznanili z baletom. Tako so imeli 
možnost, da so na otrokom pri-
meren način doživljali in spozna-
vali novo področje umetnosti. 
Ker lahko brezplačno uporablja-
mo dvorano in občina v okviru 
nadstandarda pokriva stroške 
prevoza otrok iz enote Vrtca Utik 
in Skaručna do Kulturnega doma 
Vodice, starši plačajo le strošek 
predstave. Z različnimi dejav-
nostmi v vrtcu in ogledi različnih 
predstav želimo čim bolj spod-
bujati različne umetniške spo-
sobnosti. Ob tem je pomembno 
načelo kakovosti, saj so le naj-
boljši vzori primerni in dobri za 
predšolske otroke.

Hedvika Rosulnik     

Noč v knjižnici
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Če narava ne bo skrenila s svoje začr-
tane poti, se nam v kratkem obeta po-
polna preobrazba zime v pomlad. To 
pa za seboj potegne kar nekaj aktiv-
nosti, ki smo jih pozimi zanemarili ali 
pa nam jih narava ni dopustila. Aktiv-
nosti se začnejo večati z dolžino dne-
va, povečano dnevno  temperaturo in 
z imunostjo pomladanske utrujenosti. 
Ko ptiči začnejo solo ali v zboru ozna-
njati, da je pred vrati pomlad, jim je 
treba verjeti. Kajti oni in rastline nikoli 
ne zamudijo na svoje spomladansko 
»delovno mesto«.
Zgodnji sprehodi po naravi poleg 
užitka hoje ponujajo tudi stik s prvimi 
spomladanskimi cvetlicami, ki dajo 
čutiti, da nam narava vnaša novo ži-
vljenje. Veliko nas sprehajalcev teh 
znanilk pomladi sploh ne pozna, razen 

(Ne)naključni opazovalec

JAGERMAISTER
seveda trobentic in vijolic. Skoraj vsaka 
rastlina pa v sebi nosi nekaj zdravilnih 
substanc, ki poznavalcem koristijo pri 
lajšanju različnih zdravstvenih tegob. 
Če združimo prijetno s koristnim, torej 
sprehod po naravi z določenim name-
nom in željo po odpravi morebitnih 
težav, se lahko lotimo priprave kori-
stnega napitka, ki mu nekateri rečejo 
jagermaister ali stocvetnik, kot smo 
ga preimenovali pri nas doma. Ker ta 
napitek vsebuje kar 38 različnih rastlin 
in plodov, se bo treba malo potruditi, 
kajti veliko rastlin ne raste na tistem 
travniku, po katerem vas vodi pot. 
Med navedenimi pa je tudi nekaj ta-
kih, za katere še niste nikoli slišali, tako 
da bo nabiranje teh za marsikoga še 
dodatna spodbuda.
Da ne bo pomote, s tem prispevkom 
nikogar ne spodbujam k alkoholizmu, 

prepovedani proizvodnji alkohola ali 
čemu podobnemu, ampak vas želim 
le spodbuditi, da si sami s pomočjo 
narave izdelate odlični zdravilni napi-
tek.

V nadaljevanju prilagam recept, ki je 
le ena od možnih variant, in seznam 
vseh rastlin ter plodov, ki jih bo treba 
nabrati:

V liter žganja (tropinovec ali sadjevec) 
stresite približno 30−35 dekagramov 
sladkorja in nato postopoma doda-
jajte sveže nabrane rastline (10–15 
cvetov ali listov ali peščico plodov). 
Posoda mora biti pokrita, da tekočina 
ne izhlapeva. Ob koncu leta je treba 
nabrano precediti in preliti v stekle-
nice.

Cveto Vrbovšek

SESTAVINE:
1. Vijolice (marec)
2. Lapuh – cvet (marec)  
3. Trobentice – listje, cvetje (marec–
april)  
4. Smreka – vršički (april–maj)
5. Robida – listi (april–junij, september–
november) 
6. Ozkolistni sulič oziroma trpotec (april–
september)
7. Navadne marjetice (maj–september)
8. Lapuh – listje (maj–junij)  
9. Kamilice (maj–junij)
10. Gozdne jagode – listje (maj–junij)
11. Brin – zelene jagode (maj)

12. Pelin – namočen en dan (maj–junij)
13. Bezeg – cvet (maj–junij)
14. Navadni rman (maj–avgust)
15. Žajbelj (maj–junij)
16. Ajbiž (maj–junij)
17. Meta (maj–avgust)
18. Materina dušica (maj–september) 
19. Vinska rutica (maj)
20. Akacija − cvet (junij)
21. Vrtni sladki janež (junij)
22. Borovnice – listi pred zorenjem (junij)
23. Bela detelja (junij–julij)
24. Janež – zelen (junij–julij)
25. Kimelj oziroma kumina (junij–avgust)
26. Majaron (junij–september)

27. Lipa – cvet (junij)
28. Širokolistni trpotec (junij–avgust)
29. Šentjanževe rože (junij–avgust)
30. Oreh – zrezan (junij)
31. Rožmarin (junij–avgust)
32. Srčna moč (junij–avgust)
33. Kostanj – cvet (junij)
34. Arnika − cvet (junij–avgust)
35. Njivska preslica (junij–oktober)
36. Tavžentrože (julij–avgust)
37. Navadna vrtna melisa (julij–avgust)
38. Brin – zrele jagode (oktober) 
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Franc Kubelj iz Bukovice je na 
zunaj čisto običajen občan, do-
ber mož, skrben oče in sedaj že 
dedek, kot večina drugih pre-
bivalcev Občine Vodice.

Ima pa nekaj, po čemer se Franc 
razlikuje od nas, in  to je izjemen 
dar za rezbarjenje. Številna vabila 
na razne prireditve rezbarjev ter 
razstave doma in v tujini doka-
zujejo, da je cenjen in zelo upo-
števan mojster. Številne njegove 
rezbarije so ljudski motivi, ki izža-
revajo domačnost in toplino. Vse 
njegove stvaritve iz vsakdanjega 
življenja in obdobja, ki so ga živeli 
naši dedje, pa so mojstrsko upo-
dobljene, nekatere so že na meji 
umetnosti. Vsi izdelki so narejeni 
izjemno natančno s poznavalsko 
uporabo pretežno doma nareje-
nega orodja in veliko dozo potr-
pežljivosti. Med njegovimi izdelki 
je tudi veliko primerkov, ki imajo 
uporabno vrednost (razna glasbi-
la, skledniki, mize …) , pri vseh pa 
je čutiti njegov smisel za praktič-
nost. Hkrati izdelke odlikuje velika 
mera inovativnosti in poznavanja 
materialov. 
Ker je Franc po naravi skromen 
človek, sva se dogovorila, da na-
mesto veliko besed spregovorijo 
fotografije.

Cveto Vrbovšek
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Franc pri svojem delu, ki je pravzaprav hobi.

Mati reže kruh

Izjemni detajli umetnika
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Franc ideje najde v 
vsakodnevnem življenju. Krasna lesena brunarica. Tudi notranjost je zanimiva.

Štirje letni časi

Tradicionalni pogled na slovensko mater Njegova domišljija nima meja.
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Policija svetuje in opozarja
Vse občane prosimo, naj bodo previdni in naj poskrbijo za svoje imetje. V zadnjem času namreč ugota-
vljamo povečano število tatvin torbic, denarnic in mobilnih telefonov v trgovinah, saj jih kupci puščajo v 
nakupovalnih vozičkih, ko nakupujejo. Prav tako pa ugotavljamo, da starši, ko zjutraj pripeljejo otroke v 
vrtec, vozila puščajo odklenjena in vklopljena, v vozilih pa vredne predmete. Vse omenjene nepazljivosti 
lahko izkoristijo storilci kaznivih dejanj, zaradi česar vse občane prosimo, naj poskrbijo za svojo lastnino in 
se zavedajo, kakšne stroške in težave lahko takšne tatvine povzročijo. 

Lep pozdrav!
Policijska postaja MedvodeČr
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BRALCACrna kronika
(Poročilo za obdobje od 12. 01. 2012)

ˇ

Prometne nesreče
V drugi polovici januarja so medvoški policisti na avtocesti Ljubljana–Kranj pred CP 
Torovo obravnavali prometno nesrečo IV. kategorije. V februarju pa so v Vodicah 
obravnavali prometno nesrečo s pobegom.

Kriminaliteta
Sredi januarja so v Kosezah nepridipravi poškodovali vodovodni hidrant. Konec ja-
nuarja  so policisti v Vodicah obravnavali vlom v stanovanjsko hišo, na CP Torovo je 
bilo ugotovljeno kaznivo dejanje ponarejanja denarja, v Vodicah pa si je je nekdo dal 
duška in negativno energijo sprostil s poškodovanjem tuje stvari. Proti koncu meseca 
je nekoga zamikal kmetijski priključek v Vodicah in ga je ukradel. V februarju ni bilo nič 
bolj mirno. V Vodicah so obravnavali kaznivo dejanje odstranitve mejnih znamenj pa 
tatvino vrtnega kamina, na Torovem pa vlom v osebni avtomobil.

Javni red in mir
V Bukovici je bil zaradi vožnje pod vplivom alkohola začasno pridržan voznik osebne-
ga avtomobila, saj so ga policisti pravočasno ustavili. Tudi sredi februarja je bil zaradi 
vožnje pod vplivom alkohola v naselju Bukovica pridržan voznik osebnega avtomo-
bila.

OPOZORILO: Iz patronažne službe v Vodicah so sporočili, da se je tudi v naši občini 
pojavil nekdo, ki se lažno predstavlja za medicinsko sestro oz. patronažno službo. Zla-
sti starejši bodite previdni in ne nasedajte, saj lahko v hišo spustite neznano osebo. 
Domače patronažne sestre poznate, če ste v dvomih glede klica, preverite na njihovi 
številki, ki jo najdete v Hišnem imeniku.



35

Pravijo, da človek spozna 
prijatelje v nesreči in res je, 
mi smo jih spoznali veliko. 

Zato se iskreno zahvaljujemo 
za požrtvovalno pomoč 

vsem gasilskim društvom, 
ki so pomagali pri gašenju 
požara, vsem sosedom za 
nesebično pomoč, enako 

tudi občini Vodice in 
gospodu županu.

Francka in Feliks Nahtigal
z družino

ZAHVALA
TD Vodice

bo na Velikonočni

ponedeljek, 9. aprila 

2012 pripravilo že 6. 

Velikonočno razstavo 

pirhov v prostorih 

PGD Polje v Polju 5 A. 

Vabljeni, da si ogledate 

razstavo in sodelujete 

na razstavi s svojim 

izdelkom!

RAZSTAVA
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ZAHVALA
V 88. letu starosti

nas je zapustila

mama, babica,

prababica,

sestra in teta

Frančiška Murn,
rojena Harle.

Iskreno se zahvaljujemo

vsem sorodnikom, sosedom, 

znancem in prijateljem za 

izrečeno sožalje,

darovano cvetje,

sveče in svete maše.

Hvala vsem, ki ste za pokojno 

molili in jo pospremili na njeni 

zadnji poti.

Posebna zahvala g. župniku 

Francu Mervarju

in g. Janezu Podgoršku

za lep govor.

Hvala tudi pogrebni službi Navček 

in g. Lamovšku.

Vsi njeni

ZAHVALA

Srce je omagalo,

tvoj dih je zastal,

a nate spomin

bo večno ostal.

V 80. letu je zaspal ter v večnost 

od nas odpotoval dragi mož, oče, 

tast, dedek in pradedek

ANDREJ JERAS

Na zadnjo pot smo ga pospremili 

v sredo, 14. decembra 2011

ob 15:00

iz vežice do župnijske cerkve

Sv. Barbare v Vodicah.

Zahvaljujemo se vsem,

ki ste ga na

njegovi zadnji poti

v velikem številu

pospremili k zadnjemu počitku

na pokopališče v Vodicah,

Posebna zahvala velja

Gasilskemu društvu

Repenj – Dobruše in članom,

ki so pomagali pri obredu.

Zahvala tudi pogrebni službi

Navček, prav tako g. Henriku 

Lamovšku za

veliko pomoč in tudi gospodu

župniku Francu Mervarju za 

opravljen

cerkveni obred.

Zahvaljujemo se vsem 

sorodnikom in sovaščanom

za darovano cvetje in

sveče.

V lepem spominu boš

ostal v naših srcih,

žena Lojzka, z otroki in  družinami, 

vnuki in pravnuka.

ZAHVALA
Ob nenadni izgubi našega 

dragega

VINCENCIJA 
VERTAČNIKA

“Nimrovega Vinka”

se zahvaljujemo Vsem, ki ste ga 

pospremili na Njegovi zadnji poti,

za vse izrečene spodbudne misli 

in besede, za vse tople stiske rok 

ter darovane sveče in cvetje.

Lepa hvala tudi pogrebni službi 

Navček, g. župniku Mervarju ter 

g. župniku Slevcu za prijazne 

besede.

Iskrena hvala Vsem,

ki ste ga – imeli radi.

Čudno, kako prazen je svet,

ko umre en sam Človek. (Dante)

 Vsi Njegovi

Skaručna, 8. februar, 2012
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v soboto 
24. marca 2012 

ob 9. uri

13. vodiško čistilno akcijo
2. vseslovensko in
  1. v sklopu akcije OČISTIMO SVET

koordinatorji akcije so:

vsi udeleženci akcije vljudno vabljeni na zaključek
po 12. uri pred gasilski dom v Repnjah

Vljudno vabljeni na

Občina Vodice PGD Repnje-DobrušaDruštvo Planet Zemlja


